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Δήμου Αρταίων με 
τους πολίτες του

ΜΕ Α... ΚΕΦΑΛΑΙΟ

LNG στην Άρτα

Η αποβιομηχανοποίηση της Άρτας

Ο νέος CEO της Ιντερκομμ Φουντς Ο νέος CEO της Ιντερκομμ Φουντς 
κ. Γιώργος Μπραϊμης στην κοπή πίτας κ. Γιώργος Μπραϊμης στην κοπή πίτας 

των εργαζομένων στην Άρτατων εργαζομένων στην Άρτα

Παραβρεθήκαμε στην εκδήλωση για 
τους εργαζόμενους της ΙΝΤΕΡΚΟΜΜ 

ΦΟΥΝΤΣ στο Κομπότι την Πέμπτη και εί-
δαμε περίπου εκατό οικογένειες -εργαζο-
μένων- να διασκεδάζουν όλες μαζί σαν μια 
και πραγματικά αισθανθήκαμε και εμείς 
την μεγάλη σημασία που έχει να εργάζεται 
κάποιος σε μια ασφαλή επιχείρηση και να 
νιώθει μέλος αυτής.

Μετά όμως θυμηθήκαμε ότι την περίοδο 
αυτή, που η Ευρώπη αντιμετωπίζει το 

πρόβλημα της αποβιομηχανοποίησής της, 
με τους επενδυτές να κλείνουν και στην Ελ-
λάδα, το ένα εργοστάσιο πίσω από το άλλο, 
αναζητώντας λύσεις για την αντιμετώπι-
ση των προβλημάτων της, με το σβήσιμο 

των τσιμινιέρων και το λουκέτο, η Άρτα 
είχε πριν από μερικές δεκαετίες μέχρι και 
λίγα χρόνια πριν, τα καλύτερα εργοστάσια 
στην εκμετάλλευση του πρωτογενούς το-
μέα και δεν μπόρεσε να τα υποστηρίξει η 
Πολιτεία όπως έπρεπε...

Τι να θυμηθούμε; Την Εσπερίδα, την 
ΧυμοΦιξ (στην Γέφυρα Καλογήρου), 

την ΚΟΝ- ΖΑΚ, το ΑΡΑΧΘΟΣ στα Κολομό-
δια, την κορωνίδα της επεξεργασίας του 
κρέατος την ΒΙΚΗ, τα ιχθυοτροφεία κλπ. 
Πολλά από αυτά κυριολεκτικά στραγγί-

στηκαν σε ρευστότητα από τις δανείστρι-
ες τράπεζες, αλλά και από ένα οικονομικό 
και πολιτικό περιβάλλον, που είναι άτολμο 
να υποστηρίξει δράσεις αναπτυξιακές για 
τον τόπο. Και οι πράξεις αυτές, σε αυτό το 
επίπεδο μπορούν να έχουν την αξία τους: 
στην απασχόληση προσωπικού της περιο-
χής, στην αξιοποίηση της παραγωγής της 
περιοχής και τέλος στην μετατροπή της 
ίδιας της οικονομικής μονάδας, σε κοινω-
νικό πυλώνα.

Κατά τα άλλα, αξίζουν συγχαρητήρια 
στους επιχειρηματίες εκείνους, που με 

νύχια και με δόντια, έμειναν στην αγορά και 
την υποστήριξαν, δίνοντας εργασία στους 
κατοίκους της Άρτας και ελπίδες στην οικο-
γένειά τους και την κοινωνία - οικονομία.

Γιατί, απέναντι στα προβλήματα, που κατά 
καιρούς παρουσιάζονται, αυτοί είναι εκεί-

νοι , που μπορούν να δώσουν ένα μήνυμα αι-
σιοδοξίας για την Άρτα και τους κατοίκους 
της, προκειμένου να μπορέσουν με τον ιδρώ-
τα του προσώπου τους μεν, αλλά με αξιοπρέ-
πεια και σεβασμό, να ζήσουν και να προκό-
ψουν στον τόπο μας και να παλέψουν για το 
καλύτερο για τους ίδιους και την οικογένειά 
τους... 
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Σε παύση πληρωμών, μοιάζει 
να προχωράει ο Δήμος Νικο-
λάου Σκουφά, με τον  δήμαρχο 

Κώστα Παπασιώζο να αναφέρει ότι 
το χρέος που έχει δημιουργηθεί από 
τις προηγούμενες χρήσεις, είναι μη 
βιώσιμο, ενώ η πρόταση λήψης δα-
νείου για την αντιμετώπιση των 
τρεχουσών οφειλών του Δήμου, θα 
καταστήσει χειρότερη και δυστοπι-
κή την κατάσταση... Όπως μάλιστα 
αναφέρει χαρακτηριστικά, παρά τις 
συνεχείς επαφές με το υπουργείο 
Εσωτερικών για την επίλυση του 
προβλήματος, και για τον λόγο αυτόν 
ζητάει από το Δημοτικό Συμβούλιο 
να αποφασίσει για τον τρόπο δράσης 
του Δήμου το επόμενο διάστημα...

Σε κατάρρευση τα οικονομικά 
του Δήμου Νικολάου Σκουφά;

Συνάντηση εργα-
σίας είχε ο Αντι-
περιφερειάρχης 
Π.Ε. Άρτας κ. 

Βασίλης Ψαθάς με την 
Διευθύνουσα Σύμβουλο 
της ιταλικών συμφερό-
ντων εταιρείας φυσικού 
αερίου Εnaon (πρώην 
ΔΕΔΑ) Κα Φραντσέσκα 
Ζανινότι και στελέχη 
της εταιρείας.
Σκοπός της συνάντη-
σης ήταν η ενημέρωση 
για τα έργα υποδομής 
υγροποιημένου φυσικού 
αερίου (LNG) στην Άρτα 
και το χρονοδιάγραμμα 
υλοποίησης αυτών.

Η εταιρεία εξέφρασε την 
βούλησή της να προχω-
ρήσει τα προγραμματι-
σμένα έργα της, καθώς 
ήδη έχει προβεί στην 
προκήρυξη του έργου κι 
εντός του Μαϊου 2024 θα 
γίνει η ανακήρυξη του 
αναδόχου και η υπογρα-
φή της σχετικής σύμβα-
σης.
Σύμφωνα με την εται-
ρεία η έναρξη των εργα-
σιών θα πραγματοποιη-
θεί μέχρι τον Σεπτέμβριο 
και η διάρκειά τους θα 
είναι ενός έτους.
Αξίζει να σημειωθεί ότι 
το σχετικό έργο στη 

πρώτη φάση του πε-
ριλαμβάνει την κατα-
σκευή 10 χιλιομέτρων 
δικτύου χαμηλής πίεσης, 
ενώ υπολογίζεται να 
συνδεθούν με το εν λόγω 
δίκτυο 594 πολίτες – κα-
ταναλωτές.
Από την πλευρά του ο 
κ. Ψαθάς, εξέφρασε την 
ικανοποίησή του για τις 
εξελίξεις αυτές και υπο-
σχέθηκε την αμέριστη 
υποστήριξή του για την 
υλοποίηση του έργου, 
καθώς αναμένεται να 
αλλάξει ολοκληρωτικά 
το ενεργειακό τοπίο και 
στη περιοχή μας.



02
ΑΠΟΨΗ:. ΤΕΤΑΡΤΗ 03 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2024 -ΑΡ.ΦΥΛΛΟΥ 155

Αρθρογραφία

www.apopsi-press.gr

• Δημοσιεύουμε στην διπλανή σε-
λίδα, μια επιστολή ενός συμπολίτη 
μας, ο οποίος δεν θέλησε να την 
υπογράψει, όχι επειδή ήθελε να 
βρεθεί υπό τον μανδύα της ανω-
νυμίας (δεν λέει δα και κάτι που 
να χρειάζεται να το πράξει), αλλά 
προκειμένου να δώσει μια εικόνα 

της κατάστασης, όπως έχει διαμορφωθεί με τις 
εργασίες και κυρίως τον προγραμματισμό του 
OPEN MALL τις ημέρες αυτές.

• Να πούμε κι εμείς ότι οι εργασίες γενικά τέ-
τοιας κλίμακας, φυσιολογικό είναι να έχουν και 
τέτοιες αντιδράσεις. Έχουμε ακόμη εικόνα στο 
μυαλό μας, την εποχή όπου η δημοτική αρχή 
του ΚΩΣΤΑ ΒΑΓΙΑ, προχωρούσε στο έργο της 
αποχέτευσης στην οδό Σκουφά και περαιτέρω 
στην πεζοδρόμησή της.

• Και ο Κώστας Βάγιας τότε, αντίθετα με ό,τι έχει 
αποτυπωθεί ως εντύπωση σήμερα, ένα έργο 
της προηγούμενης δημοτικής αρχής εκτελούσε 
και συγκεκριμένα του ΧΡΗΣΤΟΥ ΠΑΠΑΓΕΩΡ-
ΓΙΟΥ, ο οποίος είχε εντάξει την αποχέτευση της 
Άρτας στα μεγάλα έργα σε συνδυασμό με το 
εργοστάσιο βιολογικού καθαρισμού της ΔΕΥΑ 
στο Γλυκόριζο.

• Ο Κώστας Βάγιας λοιπόν υλοποίησε το έργο 
του Χρήστου Παπαγεωργίου, και αυτός καλεί-
ται να διαχειριστεί την μεγάλη δυσαρέσκεια της 
εκτέλεσής του, όπως σήμερα το ίδιο καλείται 
να κάνει ο Χριστόφορος Σιαφάκας, για ένα 

Οι συνεργάτες του 
Δήμου, δεν πρέπει 

να είναι μόνο τε-
χνοκράτες, αλλά να 

μπορούν να επιτελούν 
διπλό έργο: να υπηρε-

τούν και παράλληλα 
τους αληθινούς εργο-

δότες τους, που είναι 
οι δημότες αυτής εδώ 

της περιοχής. 

Αναγκαία στον Δήμο 
η επικοινωνία όσο ποτέ

Γράφει ο Γιάννης Καϊντάσης

με Α... κεφαλαίο
Αδιακρισίες... Αβρότητες... Ακρότητες...  Αποκαλύψεις... 

Mε μέλημα τους την υγιή επάνοδο- απο-
θεραπεία και αποκατάσταση των δρο-
μέων του 8ου ημιμαραθώνιου Ο Δρόμος 
του Γιοφυριού - Άρτα  ο Πανελλήνιος 
Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών κέρδισε τις 
εντυπώσεις με την εθελοντική προσφορά 
του, παρέχοντας υπηρεσίες αποθεραπεί-
ας στους δρομείς. ΣΥΓΧΑΡΗΤΗΡΙΑέργο της θητείας του Χρήστου Τσιρογιάννη 

(ή μάλλον για το μισό, γιατί για το τμήμα μέ-
χρι τον Άγιο Γεώργιο ο Τσιρογιάννης το πλή-
ρωσε και εκλογικά κατ’αναλογία).

• Αν έχουμε αντιληφθεί ένα σημαντικό ζήτημα, 
είναι αυτό της συνεργασίας και της επικοινω-
νίας, που πρέπει να έχει η δημοτική αρχή, με 
τους επιχειρηματίες της ΣΚΟΥΦΑ και βέβαια 
με την εργολήπτρια εταιρία. Και αυτό επειδή 
το 1991 που σκαβόταν η ΣΚΟΥΦΑ, κάθε κα-
ταστηματάρχης είχε φτιάξει στο Κανάλι εξοχι-
κό, είχε στην τσέπη καμια εκατοστή πεντοχί-
λιαρα και το βράδυ υποχρεωτικά έπρεπε να 
περάσει πέντε μπαράκια για να ξεπεράσει την 
καθημερινότητά του.

• Σήμερα, οι επιχειρηματίες, έμποροι και της 
εστίασης, είναι υπερχρεωμένοι, με μειωμένο 
εισόδημα και τους περιμένει από τον άλλο 
μήνα το πρώτο εκκαθαριστικό με τεκμήρια, 
ήτοι τουλάχιστον ένα πεντοχίλιαρο σε έκα-
στον... Η καθημερινότητά τους λοιπόν, ξημε-
ρώνει τουλάχιστον μελαγχολική και έχουν 
και την Δαμόκλειο σπάθη, ενός έργου, που 
θα μηδενίσει τα έσοδά τους (και όχι τα έξοδά 
τους).

• Δεν μπορεί λοιπόν η δημοτική αρχή, να μην 
έχει την ενσυναίσθηση να παρεμβαίνει και να 
μπορεί να εξομαλύνει τα πράγματα. Και θα 
μιλήσω με παραδείγματα. Ξεκίνησαν εργα-
σίες ένα πρωί ξαφνικά στην Σταματελοπού-
λου, χωρίς να προηγηθεί κάποια ενημέρωση  

ή πληροφόρηση. Οι επιχειρηματίες, αλλά και 
οι κάτοικοι της οδού έμειναν έωλοι σε μια νέα 
πραγματικότητα, χωρίς να προλάβουν να αντι-
δράσουν. Για παράδειγμα, σε πάρκινγκ σε πολυ-
κατοικία, δεν πρόλαβαν οι άνθρωποι να πάρουν 
τα αυτοκίνητά τους.

• Πρέπει λοιπόν άμεσα ο ίδιος ο Δήμαρχος να ανα-
λάβει στις πλάτες του, το επικοινωνιακό κομμάτι 
με τους επιχειρηματίες, που θα κληθούν σε μια 
δύσκολη περίοδο να σηκώσουν το βάρος του έρ-
γου. Είναι αναγκαίο, να γνωρίζουν ότι έχουν τον 
Δήμο δίπλα τους. 

• Οι συνεργάτες του Δήμου, δεν πρέπει να είναι 
μόνο τεχνοκράτες, αλλά να μπορούν να επιτε-
λούν διπλό έργο: να υπηρετούν και παράλληλα 
τους αληθινούς εργοδότες τους, που είναι οι δη-
μότες αυτής εδώ της περιοχής. Δεν είναι προσω-
πική υπόθεση οι διαμαρτυρίες, κανένας δεν έχει 
κάτι σε βάρος κάποιου άλλου, αλλά είναι σημα-
ντικό να μπορεί να υπάρξει κάποιος διάλογος και 
ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑ για την αντιμετώπιση των προβλη-
μάτων που δημιουργούνται καθημερινά...

• Έχοντας μπει στην πρώτη εβδομάδα του Απριλί-
ου και με τις υψηλές θερμοκρασίες να μας χτυ-
πάνε την πόρτα, πρέπει όλοι μαζί να παλέψουμε 
ώστε η Άρτα να κρατήσει την δυναμική της και 
να μην έχουμε άλλες φυλλορροές οικονομικές, 
επειδή δεν μπορεί να υπάρξει μια στοιχειώδης 
επικοινωνία για την εκτέλεση ενός έργου...

Κέρδισε τις εντυπώσεις 
ο Σύλλογος Φυσιοθερα-

πευτών Άρτας
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Πραγματοποιήθηκε το 
απόγευμα της Τετάρτης 
27 Μαρτίου η συνεδρία-

ση της διευρυμένης Νομαρχια-
κής Επιτροπής του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ 
Άρτας, με συμμετοχή μελών 
και φίλων του κόμματος.

Κύριο θέμα της συνεδρίασης ήταν η 
συγκρότηση των θεματικών επιτρο-
πών και ο ορισμός των υπεύθυνων, 
για κάθε μία από αυτές, μελών της Νο-
μαρχιακής Επιτροπής.
Έγινε διεξοδική συζήτηση για τους 
τομείς που πρέπει να δοθεί ιδιαίτερη 
βαρύτητα με στόχο την οργανωτική 
ανασυγκρότηση για ένα κόμμα εξω-
στρεφές, σε άμεση επαφή με τα προ-
βλήματα της περιοχής και χρήσιμο για 
την τοπική κοινωνία, συγκροτήθηκαν 

οι θεματικές επιτροπές και ορίστηκαν 
αντίστοιχα οι υπεύθυνοι για αυτές.
Η στελέχωση των θεματικών επιτρο-
πών θα συνεχιστεί, καθώς πρόκειται 
για μια δυναμική και διαρκή διαδικα-
σία, με στόχο τη μεγαλύτερη συμμε-
τοχή και εμπλοκή όσο το δυνατόν με-
γαλύτερου αριθμού μελών και φίλων 
του κόμματος που έχουν γνώση του 
αντικειμένου της κάθε θεματικής επι-
τροπής.
Συμβολική και η φωτογραφία με τον 
Γραμματέα της ΝΕ Δημήτρη Μπασ-
δέκη και την αναπληρώτρια Γραμμα-
τέα Βαγγελιώ Μπρισένιου, οι οποίοι θα 
είναι τα πρόσωπα που θα κληθούν να 
διαχειριστούν τις εξελίξεις στον χώρο 
της Αριστεράς στην περιοχή της Άρ-
τας το επόμενο διάστημα, με τις Ευ-

ρωεκλογές να δίνουν πολιτικό μήνυμα, 
αλλά και ενδεχόμενες εθνικές εκλογές, 
εντός του προβλεπόμενου από το Σύ-
νταγμα 18μηνου,  οι οποίες αρχίζουν 
να συζητιούνται έντονα αυτό το διά-
στημα, σε τοπικό και κεντρικό επίπεδο.
Να κλείσουμε το σχόλιό μας και με 
έναν αφορισμό: οι τάσεις του τελευταί-
ου διαστήματος να δίνονται ταμπέλες 
στους εκλεγμένους της ΝΕ του ΣΥΡΙΖΑ 
ΠΣ ότι εντάσσονται στο ένα πολιτικό 
γραφείο ή στο άλλο πολιτικό γραφείο, 
εκτός από αναχρονιστικές, είναι σε τε-
λικό βαθμό ιδιαίτερα υποτιμητικές και 
για τα μέλη, που σε μια δύσκολη επο-
χή για την αριστερά, αποδέχθηκαν να 
αναλάβουν έναν δύσκολο ρόλο, χωρίς 
«ετικέτες» και αστερίσκους.

Συγκροτήθηκαν οι θεματικές επιτροπές της ΝΕ ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Άρτας
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ΠΡΟΣΩΠΑ ΚΑΙ ΠΟΛΙΤΙΚΗ

Φιλελεύθερες οι 
γυναίκες στην κάλπη

Σε μια εποχή, με-
γάλων αλλαγών, 
το χάσμα μεταξύ 

των δυο φύλων, είναι 
σαφές ότι μόνο νομο-
θετικά αίρεται, με την 
κοινωνική και οικονο-
μική πρακτική να θέλει 
το αντρικό φύλο, αμι-
γώς κυρίαρχο σε παρα-
δοσιακά επαγγέλματα.

Παρά τα βήματα, τα οποία 

έχουν πραγματοποιηθεί, και 
την κοπιώδη προσπάθεια 
του γυναικείου φύλου να δι-
εκδικήσει την θέση της «στον 
μισό ουρανό», βλέπουμε ότι 
το σύστημα ανθίσταται πει-
σματικά, να δώσει τον απαι-
τούμενο αέρα στην γυναικεία 
παρουσία.
Αυτό έχει και ένα άλλο ση-
μαντικό αποτέλεσμα. Στα 
αναπτυγμένα και αναπτυσ-
σόμενα οικονομικά κράτη, 
διαπιστώνουμε μια κατα-
γραφή πολιτικών τάσεων, 
που σίγουρο είναι ότι είναι 
αποτέλεσμα αυτής της κατά-
στασης.

Οι άντρες τείνουν να γίνο-
νται πιο συντηρητικοί στις 
πολιτικές τους επιλογές, υπο-
στηρίζοντας παραδοσιακά 
κόμματα, που δεν επιθυμούν 
τις αλλαγές σε κοινωνικά και 
οικονομικά status quo, ενώ 
οι γυναίκες ψηφοφόροι, όχι 
μόνο έχουν μια έφεση, αλλά 
τείνουν να είναι υποστη-
ρικτές φιλελεύθερων στον 
κορμό τους πολιτικών και 
ριζοσπαστικών κοινωνικών 
κομμάτων.
Είναι μια καταγραφή, για 
το πως τα δυο (βιολογικά) 
φύλα, βλέπουν την θέση τους 
στην κοινωνία, αλλά ας μην 
τείνει κάποιος να αποδαιμο-
νοποιήσει την κατάσταση 
αυτή θεωρώντας ότι έχει 
αποτελέσματα μόνον ενώπι-
ον της εκλογικής κάλπης.
Αντιθέτως, η αντίθεση αυτή, 
εκδηλώνεται ακόμη και στην 
κύρια δομή της οικογένει-
ας, με τα νέα ζευγάρια, να 
απέχουν παρασάγγας στις 
κοινωνικο-πολιτικές τους 
αντιλήψεις, με αποτελέσμα-
τα που σχετίζονται με μια 
σωρεία προβλημάτων, όπως 
η υπογεννητικότητα, η έλλει-
ψη δημιουργίας οικογένειας, 
αλλά και η αύξηση του ποσο-
στού των διαζυγίων.
Είναι λοιπόν απαραίτητο 
στον δημόσιο διάλογο για 
την πολιτική και την οικογέ-
νεια, να λάβουμε υπόψη και 
τις τάσεις αυτές, που σίγου-
ρα έχουν την βάση τους στη 
νέα πραγματικότητα.
* Η ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ εί-
ναι Δικηγόρος LLMc. Msc 
ΕΓΚΛΗΜΑΤΟΛΟΓΙΑ μέλος 
της Ενωσης Δημοσιογρά-
φων Ιδιοκτητών Περιφε-
ρειακού Τύπου

www. apopsi-press.gr

Γράφει η ΣΟΦΙΑ ΤΡΑΜΠΑ

Στου Κουφού την ΠόρταΣτου Κουφού την Πόρτα

Πανελλήνια συ-
γκίνηση στις 
μ ε γ α λ ε ι ώ δ η ς 
συγκεντρώσεις 

για τα Τέμπη. Κυρίαρχη 
κραυγή ΔΕΝ ΞΕΧΝΑΜΕ, 
χιλιάδες στους δρόμους, 
αποτέλεσμα μηδέν. Από 
το κράτος , τους πολιτι-
κούς και τους φυσικούς 
και ηθικούς αυτουργούς 
μόνο λόγια συμπόνοιας. 
Λόγια χωρίς νόημα κι 
άνευ ουσίας. Για όλους 
αυτούς που αναμένουν 
ελάχιστη δικαίωση που 
δεν μπορεί να είναι άλλη 
από την πραγματική τι-
μωρία των ενόχων σε όλα 
τα επίπεδα. Που ο λαός με 
την διαίσθηση του ήδη 
γνωρίζει ότι τελικά για 
μια ακόμα φορά δεν θα 
κουνηθεί φύλλο.
Η πάνδημη απαίτηση από-
δοσης δικαιοσύνης απευ-
θύνεται κυρίως προς την 
Εθνική αντιπροσωπεία της 
Βουλής των Ελλήνων και 
στους συμμετέχοντες σε 
αυτήν βουλευτές όλων των 
κομμάτων συμπολιτευσης 
και αντιπολιτευσης. Στόχος 
ο κατάπτυστος νόμος περί 
ευθύνης των Υπουργών. 
Που με περιττή μαεστρία 
επαναδιατύπωσε ο μαέ-
στρος πρώην αρχηγός του 
ΠΑΣΟΚ Βενιζέλος, ¨τσιμε-
ντάροντας¨  όσο υφίσταται 
ίδιος ο νόμος, την ασυλία 
τους.
Με αποτέλεσμα υπό τον 
μανδύα του, η πολιτική ευ-
θύνη να θεωρείται πταίσμα 
η οποιαδήποτε εμπλοκή 
τους στα καταστροφικά 
αποτελέσματα που οδη-
γούν ενίοτε οι αποφάσεις 

τους.
Ουαι ουαι γραμματείς και 
Φαρισαίοι υποκριτές.
Υπαλληλίσκοι του συστήμα-
τος. Συνήθως ωραίοι, ευστα-
λείς, ψηλοί στο ανάστημα, 
αλλά κοντοί και ασήμαντοι 
στο δέμας.
Θρασύτατοι διαχειριστές 
μιας δοτής και κηδεβομε-
νης από τα μεγάλα τοπικά 
συμφέροντα εξουσίας, που 
ανάλγητα την χρησιμοποιούν 
περήφανα για ίδιον όφελος  
όταν όλα πάνε καλά για αυ-
τούς. Αλλά στην πρώτη δυ-
σκολία απότοκη  δικών τους 
αποφάσεων της γυρίζουν 
[DB1] ανερυθρίαστα την 
πλάτη προκαλώντας το κοι-
νό αίσθημα για το όποιο εν 
κατακλείδι δεν δίνουν οι ίδιοι 
δεκάρα.
Σε κάθε κοινωνία, το κοινό 

περί δικαίου αίσθημα απο-
τελεί πάγια τον καθοριστικό 
παράγοντα ισορροπίας της. 
Όταν αυτό παραβιάζεται από 
κάποιά αιτία, η ίδια η κοινω-
νία, ενεργοποιεί τους αυτο-
ματισμούς της ως ζωντανός 
οργανισμός, προκειμένου να 
καλύψει αυτό το έλλειμα και 
να επαναφέρει αυτόματα το 
σύνολό της στην κανονικό-
τητα.
Τα τελευταία ιδίως χρόνια 
εμπεδώθηκε, μέσα από πολ-
λά περιστατικά η πεποίθηση 
στην κοινή γνώμη ότι το πο-
λιτικό κατεστημένο σέρνει 
στην κυριολεξία ολόκληρη 
την κοινωνία στην απαξία, 
τον ραγιαδισμό και την ευτέ-
λεια. Σε αυτήν την κρίσιμη πε-
ρίοδο, παραδοσιακοί θεσμοί 
,πυλώνες και θεματοφύλακες 
της ιδεοπολιτικης ορθοδοξί-

ας όπως οι διάφορες ανεξάρ-
τητες αρχές, μετατράπηκαν 
από ενεργά κύτταρα αντί-
στασης στις παρεκτροπές 
του συστήματος ηθελημένες 
η αθέλητες, σε καρκινώματα 
και σε μαυσωλεία απάθειας 
και ανυπαρξίας.
Εξέλειπαν σε αυτήν την κρίσι-
μη ιστορική περίοδο, σταθε-
ρές αξίες και παραδείγματά 
προς μίμηση. Με απρόβλε-
πτες συνέπειες για τον λαό 
όπως πάντα.
Στα ταραγμένα νερά της συ-
νολικής κατάπτωσης των 
θεσμών εξ αφορμής του 
εγκλήματος των Τεμπών, 
έπεσαν και τα τελευταία προ-
σχήματα η ο ¨φερετζές¨ όπως 
πετυχημένα αποκαλεί ο λαός 
στα υπολείμματα της όποιας 
λίστας αξιών είχε απομείνει.

Γράφει ο Δημήτρης ΜΠΟΝΟΣ 
- αιθεροβάμων αριστερός

ΑΝΟΙΧΤΗ ΕΠΙΣΤΟΛΗ: Δημοψήφισμα για το OPEN MALL
Κύριε Δήμαρχε, 

Σε απάντηση της επιστολής που δη-
μοσιοποιήσατε σχετικά με το  Οpen 
Mall: και του «Στόχου της δημιουργί-

ας μιας πόλης που αναδεικνύει την ομορ-
φιά της καθημερινής ζωής των κατοίκων» 
ως πολίτης αυτής της πόλης που αγαπώ 
και που μεγαλώνουν τα παιδία μου  θα ήθε-
λα να σας θέσω τα παρακάτω.
Είναι κατανοητό από όλους μας ότι η πόλη μας 
χρειάζεται αναβάθμιση διότι το περιβάλλον 
έτσι όπως έχει διαμορφωθεί τα τελευταία χρό-
νια δεν είναι ούτε λειτουργικό ούτε ευχάριστό 
τόσο για εμάς τους ίδιους όσο και για του ελά-
χιστους επισκέπτες της πόλης μας.  Επιπλέον 
όλοι μας δεχτήκαμε με θετικό τρόπο την πα-
ρέμβαση  στο ιστορικό κέντρο της πόλης μας 
που ξεκίνησε η προηγούμενη Δημοτική Αρχή 
και καλείστε εσείς να ολοκληρώσετε. Αναρω-
τιέμαι όμως τα εξής:
• Πώς η πόλη μας θα γίνει πιο όμορφη όταν 

αποκτά μια τσιμεντένια και άχρωμη εικό-
να;

• Με πιο τρόπο αναδεικνύεται η ομορφιά 
και η ιστορία του τόπου μας από την εικό-
να μας παρουσιάζετε με τόση χαρά; Σας 

θυμίζει κάτι από την πόλη μας  η εικόνα 
αυτή;

• Που πήγαν τα δέντρα; Πως ο πολίτης θα 
χρησιμοποιήσει τα ατέλειωτα τσιμεντέ-
νια παγκάκια όταν δεν υπάρχει τίποτα 
να τον προστατέψει από τη βροχή ή τον 
ήλιο;

• Πως διασφαλίζεται η πρόσβαση στον πε-
ζόδρομο από ένα Πυροσβεστικό όχημα 
όταν μετά βίας μπορεί να περάσει ένα 
πολύ μικρότερο; Έχουν ληφθεί σχετικές 
εγκρίσεις από την Πυροσβεστική Υπηρε-
σία;

• Πως θα πραγματοποιούνται οι παρελά-
σεις που για καθαρά ιστορικούς λόγους 
ποτέ καμία δημοτική αρχή δεν  αμφισβή-
τησε το πέρασμά τους από τον ιστορικό 
πεζόδρομο διότι αυτό έχει γραφτεί στην 
ιστορία μας και περιγράφεται από τα το-
πικά έθιμα μας;

• Πως οι ιδιοκτήτες των καταστημάτων 
να αντέξουν την ζημιά που θα υποστούν 
όταν δεν θα μπορέσουν να εξασφαλίσουν 
καμία υπεραξία από το έργο που με τόση 
χαρά υπερασπίζεστε;

• Σε ποιο χρονοδιάγραμμα αναφέρεστε 
όταν οι ιδιοκτήτες των καταστημάτων 

δεν έχουν καμία ενημέρωση ούτε για το 
πότε θα ξεκινήσει το έργο από μπροστά 
τους ούτε για το πότε θα ολοκληρωθεί;

• Ποιες είναι οι ρήτρες που έχετε βάλει στη 
σύμβαση ώστε να προστατευτούν οι επι-
χειρήσεις από ενδεχόμενες καθυστερή-
σεις;

• Ποια πολιτιστική προσωπικότητα ανα-
γνωρίζεται από αυτό το έργο; Αν περπα-
τήσετε το κομμάτι προς τον Άγιο Γεώργιο 
και μιλήσετε με τους διαμένοντες εκεί θε-
ωρείτε ότι είναι ευχαριστημένοι από την 
εικόνα αυτή;

Εσείς θα επισκεπτόσασταν μια πόλη με αυτή 
την όψη;
Όλα τα προηγούμενα ερωτήματα πραγματικά 
πλανώνται στην πόλη μεταξύ όλων των πολι-
τών και νομίζω ότι θα πρέπει ανοιχτά να τα 
απαντήσετε…. Οι περισσότεροι από εμάς αντι-
μετωπίσαμε θετικά την εκλογή σας διότι είστε 
ένας άνθρωπος που ασχολείται για πάνω από 
οκτώ χρόνια με τα δημοτικά θέματα και μάλι-
στα από σημαντικές θέσεις οπότε είστε γνώ-
στης των προβλημάτων και των θεμάτων που 
απασχολούν τον πολίτη….
Ως πολίτης προτείνω έχοντας το δικαίωμα 
που αποδίδεται από τον  ν. 4555/2018 περί 

διεξαγωγής τοπικού δημοψηφίσματος σας 
ζητώ να σταματήσετε αυτό το λάθος, να 
ζητήσετε από τους πολίτες να κρίνουν αν 
όντως θεωρούν ότι θα βελτιωθεί η ποιότη-
τα της ζωής μας από αυτό το τόσο σημαντι-
κό έργο στο ιστορικό κέντρο της πόλης μας 
και ανάλογα με την απάντηση που θα λά-
βετε από την κοινωνία να συνεχίσετε ή να 
τροποποιήσετε την μελέτη και να κάνετε 
πραγματικά την πόλη μας όμορφη…
Κύριε Δήμαρχε ζούμε στην πιο όμορφη πόλη 
της Ηπείρου, διαθέτουμε σημαντικά μνημεία 
και το πιο γνωστό σε όλους Γεφύρι της Άρ-
τας, ο δήμος  εκτείνεται από το βουνό έως τη 
θάλασσα με υπέροχα τοπία, δεν έχετε αναρω-
τηθεί για πιο λόγο δεν υπάρχει τουριστική ζή-
τηση ενώ όμορες πόλεις ανθίζουν τουριστικά; 
Σίγουρα κάτι γίνεται λάθος και το μεγαλύτερο 
από όλα είναι ότι δεν διαθέτουμε πολιτιστι-
κή ταυτότητα, τα έργα γίνονται απλά για να 
γίνονται και όχι για να αναδείξουν την πόλη 
μας, Σας παρακαλώ να διορθώσετε τα λάθη, 
δίνοντας την δυνατότητα στον πολίτη να επι-
λέξει…
Με εκτίμηση, 
Ένας Αρτινός πολίτης
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Ν. Παπανδρέου: Αυτές οι  Ευρωεκλογές είναι 
σημαντικές για το μέλλον της Ευρώπης

Στην Άρτα βρέ-
θηκε το Σάββα-
το ο ευρωβου-
λευτής κ. Νίκος 

Παπανδρέου, ο οποίος 
και σε ομιλία του στο 
Ξενοδοχείο ΚΡΟΝΟΣ, 
αναφέρθηκε στην ανά-
γκη ενημέρωσης που 
υπάρχει για τις δράσεις 
του Ευρωκοινοβουλίου, 
προσκαλώντας επίσης 
τους πολίτες να ψηφί-
σουν με όρους πολιτι-
κούς και όχι «δημοσκο-
πικούς».

Ο κ. Παπανδρέου, ήταν 
λιτός και περιγραφικός 
στην ομιλία του, δίνοντας 
βιωματικά παραδείγμα-
τα, που είχε με τον πατέ-
ρα του, αναφορικά με την 
ανάγκη οι Ευρωβουλευτές 
να έχουν άμεση επαφή με 
τους πολίτες για την προώ-
θηση των ζητημάτων, που 
τους απασχολούν, αλλά και 
την ανάγκη να μην βάζου-
με ταμπέλες στην πολιτική 
επιλογή των ψηφοφόρων, 
καθώς την επόμενη ημέ-
ρα θα πρέπει να συνεργα-
στούμε μαζί. Και ιδίως αυ-
τήν την περίοδο, ιδίως το 
ΠΑΣΟΚ, πρέπει να διευρύ-
νει τον εκλογικό του πυρή-
να και να προσελκύσει όσο 
το δυνατόν περισσότερους 
ψηφοφόρους.
Επίσης αναφέρθηκε, στην 
εκτίμηση ότι την τελευ-
ταία εβδομάδα, το ΠΑΣΟΚ 
κέρδισε τις εντυπώσεις 
με τις παρεμβάσεις του 
στην Βουλή και είναι κάτι 
που πρέπει να συνεχιστεί. 
Επεσήμανε την σημασία 
των ευρωεκλογών για το 
μέλλον της Ευρώπης, αλλά 
και της χώρας μας, εξαιτίας 
της αύξησης του συντηρη-
τισμού στην Βόρεια Ευρώ-
πη, σε βάρος των φιλελεύ-
θερων πολιτικών.
Περαιτέρω στην ομιλία 
του, έδωσε έμφαση δυνα-
τότητες που προσφέρει 
η υψηλή τεχνολογία μπο-
ρούν να αναδείξουν την 
Ήπειρο και να την κατα-
στήσουν πρωταγωνιστή 
στον τομέα της καινοτο-
μίας και της έρευνας. Ο 
ευρωβουλευτής αναφέρ-
θηκε επίσης στην αγροτι-
κή παραγωγή, έναν από 
τους σημαντικούς τομείς 
της οικονομίας της περιο-
χής. Αναζητώντας ευφυείς 
λύσεις που θα ενσωματώ-
σουν την τεχνολογία για 
τη βελτίωση της παραγω-
γικότητας και της αποτε-
λεσματικότητας, ζήτησε 
επενδύσεις σε ψηφιακές 
υποδομές στην ύπαιθρο, 
διάδοση ευφυών συστημά-
των παρακολούθησης και 
διαχείρισης των καλλιερ-
γειών, και εκπαίδευση των 
αγροτών σε νέες τεχνο-
λογίες. Παρέπεμψε, δε, σε 
επιτυχημένα παραδείγμα-
τα άλλων περιοχών.
Ο Νίκος Παπανδρέου, 
άσκησε ακόμα σκληρή 

κριτική στην κυβέρνηση, 
κατηγορώντας την για έλ-
λειψη πόρων, επενδύσεων 
και στρατηγικής σχεδία-
σης υπέρ της πλήρους αξιο-
ποίησης των δυνατοτήτων 
της περιοχής.
Στην εκδήλωση τον ευρω-
βουλευτή, συνόδευε ο αρ-

τινός Αντώνης Κοσσυβά-
κης, που είναι υπεύθυνος 
του Γραφείου Τμήματος 
του ΠΑΣΟΚ στο Ευρωκοι-
νοβούλιο, ενώ την λιτή πα-
ρουσίαση έκανε ο γραμμα-
τέας της Ν.Ε. ΠΑΣΟΚ Αρτας 
κ. Νίκος Λίγκας.
Στην εκδήλωση παραβρέ-

θηκαν οι πρώην βουλευτές 
Άρτας κ. Θεόδωρος Κολι-
οπάνος, Χρήστος Γκόκας, 
και εκτός της Νομαρχιακής 
Επειτροπής, συγκεντρώθη-
καν περίπου 150 φίλοι του 
ΠΑΣΟΚ, οι οποίοι παρά την 
καθυστέρηση, παρέμειναν 
για να γνωρίσουν τον Νίκο 

Παπανδρέου, ο οποίος συ-
στήθηκε προσωπικά, σε 
έναν προς έναν από όσους 
έσπευσαν να τον χαιρετί-
σουν, ζητώντας να μάθει το 
όνομά τους και την επαγ-
γελματική τους ιδιότητα. 
Να σημειωθεί ότι ιδιαίτερη 
εντύπωση δημιουργήθη-

κε στην πρόσκληση του κ. 
Παπανδρέου να αναζητη-
θεί μια γυναίκα από την 
περιοχή της Ηπείρου, προ-
κειμένου να συμμετάσχει 
στο ευρωψηφοδέλτιο του 
ΠΑΣΟΚ, για λόγους συμβο-
λικούς και ... ποσόστωσης.

Το Επιμελητήριο της Άρτας επισκέφθηκε η Ευρωβουλευτής 
της ΝΔ Ελενα Κουντουρά

Στο Επιμελητήριο 
Άρτας πραγμα-
τοποίησαν επί-

σκεψη  η Ευρωβουλευ-
τής  του ΣΥΡΙΖΑ –ΠΣ 
κα  Έλενα Κουντουρά 
και  η Βουλευτής Άρτας 
και Αντιπρόεδρος της 
Βουλής  κα Όλγα Γερο-
βασίλη.

Κατά τη διάρκεια της συνά-
ντησης, συζητήθηκαν ζητή-
ματα που αντιμετωπίζει η 
τοπική μικρομεσαία επιχει-
ρηματικότητα στην ανταγω-
νιστικότητα και την ανάπτυ-
ξή της.
Ο Πρόεδρος του Επιμελητη-
ρίου  κ. Ιωαννης Γκολομάζος, 
επισήμανε ότι στο Ευρω-
κοινοβούλιο πρέπει να γίνει 
αγώνας ώστε να αντιμετωπι-
στούν πιο ευνοϊκά οι Ελληνι-
κές μικρές επιχειρήσεις που 
περνάνε δύσκολα, σε σχέση 
με αυτές της υπόλοιπης Ευ-
ρώπης. Πρέπει τα κοινοτικά 
κονδύλια να κατευθύνονται 
και προς τους μικρούς επιχει-
ρηματίες και να μην μπαίνουν 

εμπόδια για την χρηματοδό-
τησή τους τόνισε επίσης ο κ. 
Γκολομάζος.
Στην συνάντηση συμμετεί-
χε και ο Β΄Αντιπρόεδρος του 
Επιμελητηρίου κ. Μαγκού-

της Βασίλειος που και αυτός 
με την σειρά του επισήμανε 
την ανάγκη ενίσχυσης των 
μικρών επιχειρήσεων του  νο-
μού  μας.
 Στην επείγουσα ανάγκη ουσι-

αστικής στήριξης των μικρών 
επιχειρήσεων και των επαγ-
γελματιών απέναντι στην 
ακρίβεια, τις πληθωριστικές 
πιέσεις και το υψηλό ενεργει-
ακό κόστος, αναφέρθηκε και 

η κα Κουντουρά  θέματα για 
τα οποία έχει εργαστεί και 
έχει πιέσει η Ευρωβουλευ-
τής μέσα από ψηφίσματα και 
παρεμβάσεις στο Ευρωπαϊκό 
Κοινοβούλιο.



Η υλοποίηση του 
έργου Open Mall 
βρίσκεται σε 
πλήρη εξέλιξη, με 

τις Υπηρεσίες του Δήμου 
Αρταίων να βρίσκονται επί 
καθημερινής βάσης στο 
πεδίο για τη βέλτιστη και 
τάχιστη ολοκλήρωσή του, 
εντός των προβλεπόμενων 
χρονοδιαγραμμάτων. Η 
ολοκλήρωση του Open Mall 
θα προσδώσει νέα αισθητι-
κή στην πόλη μας και βελτί-
ωση της καθημερινότητας 
πολιτών και δημοτών, επι-
τυγχάνοντας ανάδειξη της 
αρχιτεκτονικής των κτηρί-
ων, αισθητική αρμονία και 
ομοιομορφία. 
Με την αναβάθμιση των κε-
ντρικών εμπορικών δρόμων, 
οι κάτοικοι και επισκέπτες 
της Άρτας, θα απολαμβάνουν 
ένα ευχάριστο και λειτουργι-
κό περιβάλλον για τις αγορές, 
τον περίπατο και εν γένει τις 
καθημερινές τους δραστη-
ριότητες. Οι προβλεπόμενες 
παρεμβάσεις θα αναδείξουν 
τον πλούτο και την προσωπι-
κότητα της Άρτας, θα ‘’αποκα-
λύψουν’’ τα ‘’κρυμμένα’’ και 
άγνωστα για τους περισσό-
τερους νεώτερα μνημεία, που 
βρίσκονται στην καρδιά της 
πόλης και διακρίνονται για 
την σπουδαία αρχιτεκτονική 
τους, αλλά και την πολιτισμι-
κή τους διάσταση. 
Με την υλοποίηση των εν εξε-
λίξει συγχρηματοδοτούμενων 
έργων, που στοχεύουν στην 
ανάπλαση του δημόσιου χώ-
ρου στην κεντρική εμπορική 
περιοχή της πόλης, ο Δήμος 
Αρταίων θέτει ως βασική του 
προτεραιότητα την αναβάθ-
μιση του δημόσιου χώρου. 
Σκοπός και στόχος είναι αφε-
νός η βελτίωση της καθημε-
ρινότητας των δημοτών και 
αφετέρου η ανάδειξη των συ-
γκριτικών πλεονεκτημάτων 
της πόλης, ώστε  το ιστορικό 
και εμπορικό κέντρο της Άρ-
τας να αποτελέσει πόλο έλξης 
επισκεπτών και τουριστών, 
που θα συμβάλλουν στην οι-
κονομική ανάπτυξη της πόλης 
και κατ’ επέκταση όλων των 
καταστημάτων. 
Η ύπαρξη κηρυγμένων ιστο-
ρικών μνημείων στην καρδιά 
της πόλης μας, τα οποία απο-
τελούν την ταυτότητα και 
τον πολιτιστικό μας πλούτου, 
απαιτούσε τον προσεκτικό 
σχεδιασμό των παρεμβάσε-
ων, που έπρεπε απαραιτήτως 
να εγκριθούν από την αρμό-
δια Υπηρεσία του Υπουργείου 
Πολιτισμού. Η συνεργασία της 
Υπηρεσίας Νεωτέρων Μνη-
μείων Ηπείρου με την αρμό-
δια Υπηρεσία Πολεοδομίας 
του Δήμου για τον ορισμό και 
έγκριση των εργασιών και 
παρεμβάσεων, δημιουργεί και 
ορίζει τις εφεξής κανονιστικές 
διατάξεις και επιτρεπόμενες 
παρεμβάσεις επί των κτηρίων. 
Σκοπός μας είναι η σταδιακή 

Οpen Mall: «Στόχος η δημιουργία  μιας πόλης  που αναδεικνύει 
την ομορφιά της καθημερινής ζωής των κατοίκων»

για τις απαιτούμενες διαδικα-
σίες και τους κανονισμούς, θα 
ενημερώνεται τι επιτρέπεται 
και τι όχι. Συνεπώς, οιαδή-
ποτε μελλοντική παρέμβαση 
– εργασία των επιχειρήσεων 
θα εγκρίνεται απαρέγκλιτα 
στο πλαίσιο του εν λόγω Κα-
νονισμού, τηρώντας συγκε-
κριμένους όρους και κανόνες, 
προκειμένου για την επίτευξη 
αισθητικής ομοιομορφίας, 
ανάδειξης του πολιτιστικού 
πλούτου και δημιουργίας μιας 
πόλης που θα σέβεται τον πο-
λιτισμό και την ιστορία της. 
Ας συνδράμουμε όλοι μαζί 
στην επίτευξη του ποθητού 
αποτελέσματος, για τη δημι-
ουργία μιας σύγχρονης πόλης, 
που θα σέβεται τους πολίτες 
και τους επισκέπτες, που θα 
αποκτήσει πολιτιστική ταυτό-
τητα, που θα αναδεικνύει και 
θα προβάλλει τον πολιτιστικό 
της πλούτο. 
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πλήρης εναρμόνιση όλων των 
κτηρίων, προκειμένου για την 
επίτευξη αισθητικής ομοιο-
μορφίας  και ανάδειξης της 
ταυτότητάς μας και του πολι-
τιστικού μας πλούτου.
Υπό αυτή την πρόθεση και 
στρατηγική επιλογή ανα-
μόρφωσης του κέντρου της 
πόλης μας, ευελπιστούμε για 
την ένταξη στο πρόγραμμα 
Οpen Mall του μέγιστου αριθ-
μού των ωφελούμενων κατα-
στημάτων, ζητώντας ευρεία 
συμμετοχή πολιτών και επι-
χειρήσεων. Είναι μια μοναδική 
ευκαιρία, που δεν πρέπει να 
μείνει αναξιοποίητη από κα-
μία πλευρά. 
Ως Δημοτική Αρχή, έχουσα 
ως γνώμονα πάντα το καλό 
της Άρτας, ζητούμε την ευ-
ρεία συμμετοχή των πολιτών 
και των επιχειρήσεων στο εν 
εξελίξει έργο του Open Mall. 
Επισημαίνουμε ρητά και προς 
όλες τις κατευθύνσεις ότι με 
την υλοποίηση του εν λόγω 
έργου, θα επικαιροποιηθεί και 
ο Κανονισμός των Κοινόχρη-
στων Χώρων, περιλαμβάνο-
ντας την ισχύουσα νομοθεσία, 
ο οποίος εφεξής θα είναι αναρ-
τημένος και στην ιστοσελίδα 
του Δήμου. Πλέον κάθε νέα 
επιχείρηση θα μπορεί να ενη-
μερώνεται εκ των προτέρων 

Με την υλοποίηση 
των εν εξελίξει 

γχρηματοδοτούμενων 
έργων, που στοχεύουν 

στην ανάπλαση του 
δημόσιου χώρου στην 

κεντρική εμπορική 
περιοχή της πόλης, 
ο Δήμος Αρταίων 

θέτει ως βασική του 
προτεραιότητα την 

αναβάθμιση του 
δημόσιου χώρου.
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Με ομοφωνία 
«στέφθηκαν» 
στην πλειο-
ψηφία τους οι 

αποφάσεις κατά την Συ-
νεδρίαση της Τετάρτης 27 
Μαρτίου  του Δημοτικού 
Συμβουλίου του Δήμου Αρ-
ταίων όπου κυριάρχησαν 
τα προ ημερήσιας διάταξης 
θέματα, σε μία συνεδρίαση 
η οποία διεξήχθη σε κλί-
μα συναίνεσης και χωρίς 
έντονους διαξιφισμούς.
Από την συγκεκριμένη συ-
νεδρίαση απουσίαζε ο Επι-
κεφαλής της μείζονος αντι-
πολίτευσης του Δημοτικού 
Συμβουλίου  Χ. Τσιρογιάννης.

 «Καλή εξέλιξη για τη 
ΔΕΥΑΑ»

Ο Δήμαρχος Αρταίων Χριστό-
φορος Σιαφάκας ενημέρωσε 
με ανακοίνωση του το Δημο-
τικό Συμβούλιο για το θέμα 
της ΔΕΥΑ λέγοντας:
«Να ενημερώσω το Σώμα ότι 
υπήρχε μία Γενική Συνέλευση 
όλων των ΔΕΥΑ στην Κρήτη 
στα Χανία το περασμένο Σαβ-
βατοκύριακο.
Ήταν μία κρίσιμη Γενική Συ-
νέλευση γιατί υπήρχε ένα 
προσχέδιο Νόμου το τελευ-
ταίο εξάμηνο από την Κυ-
βέρνηση, για την συγχώνευ-
ση των ΔΕΥΑ και όχι απλώς 
συγχώνευση αλλά το κρίσιμο 
ήταν ότι τις καταργούσε στην 
ουσία σαν Νομικά πρόσωπα 
με την ίδρυση κάποιων Νο-
μικού προσώπου περιφερει-
ακά.
Υπήρχε στη Γενική Συνέλευση 
σύσσωμη παρουσία των πε-
ρισσότερων Δημάρχων όσων 
έχουν ΔΕΥΑ ή που δεν έχουν 
ΔΕΥΑ, που απλώς έχουνε κά-
ποια Υπηρεσία Ύδρευσης.
Ήτανε κοινή η απόφαση που 
πάρθηκε να μην περάσου-
με στην συγχώνευση χωρίς 
κρίση. Να μην περάσουμε 
στην κατάργηση. Υπάρχουν 
πολλές ΔΕΥΑ οι οποίες είναι 
μεταξύ τους  σε διαφορετική 
κατάσταση, σε διαφορετική 
οικονομική και γεωγραφι-
κή κατάσταση και μία άκρι-
τη χωρίς προδιαγραφές και 
προϋποθέσεις  συγχώνευση 
θα δημιουργούσε πρόβλημα.
Αντιλαμβάνεσθε εμάς σαν 
Δήμος Αρταίων ήταν αρκετά 
κρίσιμο το ζήτημα,  δεν παύει  
να είναι η ΔΕΥΑΑ μία επιχεί-
ρηση ύδρευσης και να είναι 
μία υγιής Επιχείρηση. Είναι 
μία επιχείρηση που προχω-
ράει και σε αρκετά έργα ανα-
πτυξιακά ώστε να μπορέσου-
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Συναινετικό και με ομοφωνία το κλίμα στη 
Συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου  

που είχε. 
Θεωρώ ότι όλα θα πάνε καλά 
και ότι θα υπάρξει μία καλή 
εξέλιξη για τη ΔΕΥΑΑ τη δική 
μας».
 

Αυξημένες στο δι-
πλό οι συμμετοχές 
στο «Δρόμος του 

Γεφυριού» 

Σε ανακοίνωση του ο κ. Χρή-
στος Γιώτης Αντιδήμαρχος 
Διοικητικών Υπηρεσιών και 
Αθλητισμού αναφέρθηκε ιδι-
αίτερα και  στην αύξηση συμ-
μετοχής στο διπλό γενικότε-
ρα στη διοργάνωση καθώς 
και στην συμμετοχή περισ-
σότερων φυσιοθεραπευτών 
λέγοντας: «Το Σάββατο και 
την Κυριακή έχουμε τον «8ο 
Δρόμο του Γεφυριού». Ήδη οι 
συμμετοχές αυτή τη στιγμή 
είναι σχεδόν διπλάσιες από 
τα προηγούμενα  χρόνια και 
στα 5 χιλιόμετρα και στα 21, 
αυξημένες και στη σκυταλο-
δρομία.
Επίσης μετά από ανάρτη-
ση της Αντιπολίτευσης  στα 
Μέσα, για συγκεκριμένη  Επι-
στήμονα,  έχουμε  επιπλέον 
συμμετοχές από φυσικοθε-
ραπευτές που θα έρθουν και 
από το Σύλλογο της Άρτας  
αλλά και από την Αθήνα.  Θα 
έχουμε και 7 φυσικοθερα-
πευτές  που θα στηρίξουν τη 
διοργάνωση για να μας βοη-
θήσουν».

Δράσεις από σήμε-
ρα για την Παγκό-
σμια ημέρα υγείας 

στις 7 Απριλίου
Η κ. Αγγέλα Τσόλα Αντιδή-
μαρχος Κοινωνικής Μέριμνας 
και Εθελοντισμού σε ανακοί-
νωσή της ανέφερε: «Στις 7 
Απριλίου είναι η Παγκόσμια 
Ημέρα Υγείας και θα αρχί-
σουμε να κάνουμε  κάποιες 
δράσεις. Ξεκινάμε αύριο (27 
Μαρτίου) με την παρουσία-
ση Κοινωνικών δομών του 
Δήμου και την διασύνδεση 
με της Υπηρεσίες  Υγείας. Η 
Εκδήλωση αυτή θα γίνει στις 
6,30 στην αίθουσα Εκδηλώ-
σεων  του Αγίου Μαξίμου 
και από 1  έως 7 Απριλίου 
θα υπάρχουν προληπτικές 
δράσεις και προληπτικές εξε-
τάσεις στο Νοσοκομείο της 
Άρτας  και στο Κέντρο Υγείας 
της Άρτας.
Κλείνουμε την Παγκόσμια 
Ημέρα Υγείας με μία Εθελο-
ντική Αιμοδοσία η οποία θα 
γίνει  σε συνεργασία του Δή-
μου μας με την Πρωτοβάθμια 
Φροντίδα Υγείας και με τους 
Συλλόγους Γονέων και Κηδε-
μόνων του Δήμου μας».
Για να καταλήξει η κ. Τσόλα 
λέγοντας «Σας καλώ όλους. 
Καλό είναι να το στηρίξουμε. 
Είναι μία ευκαιρία να κάνου-
με ένα δώρο στον εαυτό μας. 
Στο Δελτίο τύπου υπάρχουν 
οι ώρες για όλα τα ραντε-
βού. Θα χαρούμε πάρα πολύ 
να ακολουθήσετε τη δράση 
μας».   

Γράφει η
ΧΡΙΣΤΙΝΑ

ΜΠΙΖΑ

με και τα δίκτυα ύδρευσης να 
αντικαταστήσουμε σταδια-
κά, αλλά να εκσυγχρονίσουμε 
και με  ηλεκτρονικούς υδρο-
μετρητές και με καινούργιες 
εγκαταστάσεις, για να μπο-
ρέσουμε να ελέγξουμε και 
τις παροχές και τις απώλειες 
νερού που έχουνε και όλα τα 
σχετικά».
Εκεί ήταν και ο Γενικός Γραμ-
ματέας της Κυβέρνησης ο  
υπεύθυνος ο κ. Γραφάκος 
όπως έκανε γνωστό ο Δήμαρ-
χος Αρταίων για να υπογραμ-
μίσει: 
«Η απόφαση που πάρθηκε εί-
ναι να υπάρχει μία κοινή πρό-
ταση όλων των ΔΕΥΑ όλων 
των Δήμων και της ΚΕΔΕ και 
της ΕΕΤΑ ώστε να είναι μία 
πρόταση πάνω στην οποία 
θα συζητηθεί με το Υπουρ-

γείο και θα πατήσει ο και-
νούργιος νόμος της Κυβέρνη-
σης. Μία πρόταση η οποία θα 
έχει τρείς βασικούς άξονες.
Ο πρώτος άξονας είναι ότι 
δεν θα υπάρχει η κατάργηση 
των υπαρχόντων Νομικών 
Προσώπων. Θα διατηρηθούν 
με τη σύστασή τους οι ΔΕΥΑ 
που υπάρχουν.
Ο δεύτερος άξονας είναι ότι 
θα υπάρχει μία συγχώνευση 
ή συνένωση, γιατί κανόνας, 
και αυτό που πρέπει να πα-
τήσουμε και να στηρίξουμε 
και να υποστηρίξουμε όλοι  
οπωσδήποτε είναι ότι πρέπει 
να υπάρχει μία Γενική Ολιστι-
κή Διαχείριση του νερού.
Πρέπει να υπάρχει μία ολι-
στική διαχείριση του νερού, 
κεντρική ώστε να μην αντιμε-
τωπίζεται ο καθένας ξεχωρι-

στά  ανάλογα με τα συμφέρο-
ντά του. 
Σαν κεντρικό άξονα σαν χώρα 
πρέπει να έχουμε  μία ολιστι-
κή διαχείριση του νερού».
Το τρίτο είναι όπως τόνισε ο 
κ Σιαφάκας είναι «Nα υπάρ-
ξει ένα στάδιο υλοποίησης 
που θα είναι τουλάχιστον 
τριετές. Ένα στάδιο υλοποί-
ησης και προσαρμογής ώστε 
σε αυτό το  στάδιο να μπορέ-
σουν και να υπάρξει υποβοή-
θηση ώστε κάποιοι δήμοι που 
δεν έχουν καταμετρητές, που 
είναι αχαρτογράφητοι κυρί-
ως στα υγρόμετρα, που δεν 
έχουν τιμολόγηση, να βοηθη-
θούν από κάποια χρηματοδο-
τικά  προγράμματα και από 
κάποιες εταιρείες ώστε μετά 
από 2-3 χρόνια να φτάσουν 
σε ένα επίπεδο που να μπο-

ρούν  ομοιόμορφα και χωρίς 
δυσκολίες να συγχωνευτούν 
με τις υπάρχουσες ΔΕΥΑ και 
να υπάρξει μία ομαλή μετά-
βαση σε αυτό το κομμάτι».  
Ανέφερε ο Δήμαρχος Αρταίων 
ότι δεν συζητήθηκε καθόλου 
θέμα ιδιωτικοποίησης του 
νερού και υπενθύμισε ότι η 
πρόταση συζητούνταν σήμε-
ρα (27 Μαρτίου) στην ΚΕΔΕ 
και θα κατατεθεί και στο 
Υπουργείο όπου θα υπάρξει 
σχετική διαβούλευση για κα-
ταλήξει λέγοντας:
«Είναι μία θετική εξέλιξη για-
τί κατάλαβε και η Κυβέρνηση 
και το Υπουργείο μέσω και 
του Γενικού Γραμματέα αλλά 
και του Υπουργού ότι είναι 
κοινή γραμμή και δεν θα μπο-
ρούσε, σε πρώτη φάση, να 
περάσει το αρχικό πλαίσιο 

Ομόφωνα ψηφίστηκε ο προϋπολογισμός του 2024 απο το Δ.Σ. Ζηρού 

Ομόφωνα ενέκρινε το Δη-
μοτικό Συμβούλιο Ζηρού 
τον προϋπολογισμό του 
έτους 2024, κατά την ειδι-

κή χθεσινή συνεδρίαση. 
Ο προϋπολογισμός είναι ισοσκελι-
σμένος στα 24 εκ. ευρώ, με στόχο να 
εξυπηρετήσει τις ανάγκες της καθημε-
ρινότητας, του προγραμματισμού έρ-
γων που θα βελτιώσουν τις υποδομές 
του Δήμου, αλλά και της αναπτυξιακής 
προοπτικής που έχει σχεδιάσει η Δη-
μοτική Αρχή. 
Στην τοποθέτησή του, ο Δήμαρχος Ζη-
ρού Γιώργος Ζυγούρης αφού στάθηκε 
στη σημασία της ψήφισης του προϋ-
πολογισμού, υπογράμμισε δύο σημα-
ντικά προβλήματα που έρχονται απο 
την προηγούμενη δημοτική αρχή και 
τα οποία έχουν επηρεάσει την κατάρ-
τιση του φετινού προϋπολογισμού. 
Πρόκειται για την οφειλή του Δήμου 
προς τη ΔΕΗ που ανέρχεται στα 4,5 
εκ. ευρώ, αλλά και μια δεύτερη οφει-
λή του Δήμου, της τάξης των 600.000€ 

προς τον ΦΟΔΣΑ. 
“Είναι πολύ μεγάλο ζήτημα το χρέος 
στη ΔΕΗ. Προσπαθήσαμε και πετύχα-
με να κάνουμε μια ρύθμιση. Προτεί-
ναμε αρχικά στη ΔΕΗ να δώσουμε το 
10% ως προκαταβολή και να μας δο-
θεί η δυνατότητα για 120 μηνιαίες δό-
σεις, ωστόσο η ΔΕΗ αντιπρότεινε αυτό 
που έχει θέσει σαν όρο για όλους τους 
Δήμους, δηλαδή 10% προκαταβολή 
και 48 μηνιαίες δόσεις. Αναγκαστικά 
το δεχθήκαμε για να εγγράψουμε τα 
ποσά αυτά στον προϋπολογισμό και 
να μπορέσουμε να έχουμε έναν προ-
ϋπολογισμό για να κινηθούμε όλη τη 
χρονιά. Ελπίζουμε να πετύχουμε το 
αμέσως επόμενο διάστημα μια ακόμη 
πιο φιλική ρύθμιση. Θα το παλέψουμε 
και πιστεύουμε οτι θα το πετύχουμε” 
ανέφερε μεταξύ άλλων ο κ. Ζυγούρης. 
Επεσήμανε δε, ωστόσο, πως για την 
ώρα δεν υπάρχει η δυνατότητα ρύθμι-
σης για το άλλο μεγάλο χρέος του Δή-
μου, προς τον ΦΟΔΣΑ. 

“Μέσα σε αυτές τις συνθήκες, προσπα-
θήσαμε να καταρτίσουμε έναν προϋ-
πολογισμό με τον οποίο θα μπορούμε 
να λειτουργήσουμε ως Δήμος και να 
ανταποκριθούμε στις ανάγκες των συ-
μπολιτών μας, υλοποιώντας παράλλη-
λα και την πολιτική μας για τον Δήμο 
Ζηρού. Θα μπορούσαμε να αυξήσουμε 
τα δημοτικά τέλη για να αντιμετωπί-
σουμε αυτό το βάρος που μας έρχεται 
απο την προηγούμενη δημοτική αρχή, 
αλλά δεν το κάνουμε. Αφήνουμε στα-
θερά τα δημοτικά τέλη και μάλιστα, 
εφόσον όλα κυλήσουν όπως τα σχε-
διάζουμε εξετάζουμε και μειώσεις τα 
επόμενα χρόνια, γιατί δε νοείται να 
πληρώσουν οι συμπολίτες μας τα λάθη 
άλλων” υπογράμμισε ο Δήμαρχος Ζη-
ρού. 
Να σημειωθεί, τέλος, οτι διαθέ-
σιμο λινκ για την παρακολού-
θηση της συνεδρίαση υπάρχει 
εδώ: https://www.youtube.com/
watch?v=uUGYCDm4raY&t=8992s



SOLAR CARE SOLAR CARE 
SOLUTIONSSOLUTIONS
ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ 

ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ
Προστατεύστε την επένδυσή σας στα Προστατεύστε την επένδυσή σας στα 
οικιακά, αγροτικά και επαγγελματικά οικιακά, αγροτικά και επαγγελματικά 

φωτοβολταϊκά συστήματαφωτοβολταϊκά συστήματα

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ ΟΔΟΣ 45- ΑΡΤΑ - 
6986668241
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Παραχώρηση 171 στρεμμάτων για  την αξιοποίηση 
του χώρου της πίστας Motocross

Με ομόφωνη απόφα-
ση,  εγκρίθηκε στο 
Δημοτικό Συμβού-

λιο Δήμου Αρταίων, που 
έλαβε χώρα την Τετάρτη 27 
Μαρτίου 2024, η πρόταση 
του «Σωματείου Μηχανοκί-
νητου Αθλητισμού – ΑΡΤΑ» 
για τη δωρεάν παραχώ-
ρηση 171 στρεμμάτων 
Δημοτικής έκτασης, που 
βρίσκονται στην  Τοπική 
Κοινότητα Γραμμενίτσας 
και αφορά στη δημιουρ-
γία πίστας μηχανοκίνητου 
αθλητισμού. Πρόκειται για 
ένα χρόνιο αίτημα του Σω-
ματείου, στο οποίο η νέα 
Δημοτική Αρχή δίνει πλέον 
τη λύση.

Η εισήγηση έγινε από την 
Οικονομική Υπηρεσία και 
την αρμόδια Αντιδήμαρχο 
κ. Χαρά Σφαλτού, η οποία 
ανέλαβε τη διασφάλιση της  
ομαλής και αποτελεσματι-
κής διαδικασίας. 
Η παραχώρηση από πλευ-
ράς του Δήμου, αφορά  
στην ανάδειξη του αθλήμα-
τος στην περιοχή μας, ενώ 
ταυτόχρονα παρέχει έναν 
χώρο για την ανάπτυξη μη-
χανοκίνητου αθλητισμού. 

του αθλητισμού μπορεί να 
προσελκύσει επισκέπτες 
από διάφορες περιοχές, οι 
οποίοι θα συμβάλουν στην 
ανάπτυξη της τοπικής οι-
κονομίας.

Προώθηση της Ασφάλει-
ας Οδήγησης: Η πίστα μη-
χανοκίνητου αθλητισμού 
παρέχει έναν χώρο όπου οι 
οδηγοί μπορούν να εξασκη-
θούν με ασφάλεια και να 
κατανοήσουν τους κανόνες 
του δρόμου.

Υποστήριξη της Τοπικής 
Κοινότητας: Η λειτουργία 
της πίστας θα προσφέρει 
διάφορες δραστηριότητες 
και εκδηλώσεις που θα συ-
γκεντρώνουν και τους κα-
τοίκους της περιοχής.

Ο Δήμαρχος Αρταίων κ. Χρι-
στόφορος Σιαφάκας  τόνισε 
ότι με αυτήν την παραχώ-
ρηση  δημιουργούμε έναν 
χώρο όπου ο αθλητισμός, η 
αναψυχή και η τοπική κοι-
νωνία συναντιούνται για 
το κοινό καλό.  

Η δημιουργία της εν λόγω πίστας, 
προσφέρει πληθώρα οφελών, τόσο 
για τους λάτρεις του μηχανοκίνητου 
αθλητισμού, όσο και στην ευρύτερη 
κοινότητα. 

Προώθηση του Αθλητισμού: Η δημι-
ουργία της πίστας θα δώσει τη δυνα-
τότητα σε αθλητές να εξασκούνται 
και να αναπτύσσουν τις δεξιότητές 

τους σε ένα ασφαλές και κατάλληλο 
περιβάλλον.

Αύξηση του Τουρισμού: Η ύπαρξη 
μιας προηγμένης πίστας μηχανοκίνη-

Δίνεται λύση στο χρόνιο αίτημα του Σωματείου 
Μηχανοκίνητου Αθλητισμού - ΑΡΤΑ

Επίσκεψη -  Προσομοίωση Δημοτικού 
Συμβουλίου από το   5ο γυμνασίου Άρτας

Ομόφωνη απόφαση Δ.Σ. Δήμου Αρταίων 
για εύρεση νέου χώρου που αφορά τη 

στέγαση του  ΚΑΠΗ

Το 5ο Γυμνάσιο Άρ-
τας έζησε μια μο-
ναδική εμπειρία 
στο Δημαρχείο σή-

μερα, Παρασκευή 29 Μαρ-
τίου, συμμετέχοντας σε 
δράση που στόχο είχε την 
εξοικείωση των μαθητών 
με το θεσμό της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης,  μέσα από 
ένα παιχνίδι ρόλων. Τους 
μαθητές υποδέχθηκαν ο 

Αντιδήμαρχος Πολιτισμού 
κ. Κώστας Χαρακλιάς και ο 
Γενικός Γραμματέας κ. Χρή-
στος Παπανικολάου.

Τα παιδιά ανέλαβαν ρόλους 
εκπροσώπων του Δήμου και 
μέσα από την προσομοίωση 
συνεδρίασης Δημοτικού Συμ-
βουλίου, γνώρισαν τις προ-
κλήσεις και τα καθήκοντα 
αυτών. Με το  διαδραστικό 

παιχνίδι, εξοικειώθηκαν με 
τη δημοκρατική διαδικασία,  
λήψης αποφάσεων, τη δια-
χείριση προβλημάτων και 
τη σημασία της συνεργασίας 
στο πλαίσιο της Τοπικής Αυ-
τοδιοίκησης.

Ο Αντιδήμαρχος Πολιτισμού 
και ο Γενικός Γραμματέας 
εξέφρασαν τη χαρά τους για 
τον ενθουσιασμό και το ενδι-
αφέρον των μαθητών, καθώς 
και τη σημασία της ενεργούς 
συμμετοχής των νέων στις 
δημόσιες υποθέσεις και τις 
διαδικασίες λήψης αποφάσε-
ων που τούς αφορούν άμεσα.

Η επίσκεψη προσέφερε 
στους μαθητές μια μοναδική 
ευκαιρία να κατανοήσουν 
και να εκτιμήσουν τον ρόλο 
και τη σημασία της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης. Ο Δήμος Αρ-
ταίων τους ευχαριστεί τους 
εκπαιδευτικούς και τους 
μαθητές για τη συμμετοχή 
τους στη δράση και δηλώνει 
πρόθυμος σε νέες επισκέψεις  
σχολείων της πόλης.

Ένα χρόνιο αίτημα των μελών του 
ΚΑΠΗ Αρτας, η αναζήτηση για νέο 
χώρο στέγασης για το Κέντρο Ανοι-

κτής Προστασίας Ηλικιωμένων, ξεκινά 
και πολύ σύντομα θα υλοποιηθεί.
   Στη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβου-
λίου Δήμου Αρταίων της Τετάρτης 27 Μαρ-
τίου 2024  και με την παρουσία μελών του 
ΚΑΠΗ συζητήθηκε το θέμα και ομόφωνα 
ψηφίστηκε από το Σώμα  να ξεκινήσουν οι 
ενέργειες ενοικίασης νέου κτιρίου.

   Όλες οι πλευρές συμφώνησαν ότι είναι 
επιτακτική ανάγκη η αναζήτηση νέου χώ-
ρου μια και ο υπάρχων δεν πληροί πλέον 
τις απαραίτητες προϋποθέσεις για την 
αξιοπρεπή στέγαση των ηλικιωμένων πο-
λιτών της περιοχής μας. Ο νέο χώρος θα 
προσφέρει πλήθος πλεονεκτημάτων που 

θα βελτιώσουν τις συνθήκες διαμονής 
τους.  
   Η Κοινωνική δραστηριότητα, οι ευέλι-
κτες υπηρεσίες στήριξης και η συνεχής 
φροντίδα και υποστήριξη των ηλικιωμέ-
νων αποτελούν προτεραιότητα της Δη-
μοτικής Αρχής, η οποία ανταποκρίνεται 
άμεσα στο αίτημά τους. Η Δημοτική αρχή 
είναι αποφασισμένη να εξασφαλίσει ένα 
περιβάλλον, όπου η ευαίσθητη αυτή ομά-
δα συμπολιτών μας θα μπορεί να ζει με 
άνεση, ασφάλεια και ηρεμία. Οι ηλικιω-
μένοι αποτελούν ενεργά μέλη του κοινω-
νικού συνόλου, ένα ζωντανό κύτταρο που 
εμπνέει δυναμισμό, γνώση, σοφία, εμπει-
ρία και πρέπει να έχουν ενεργό και ανα-
γνωρίσιμο ρόλο στην κοινωνία μας.
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Η Διεύθυνση Κτηνια-
τρικής Περιφέρειας 
Ηπείρου ενημερώνει 

τους ιδιοκτήτες βοοειδών, 
αιγοπροβάτων και χοίρων 
για την καθιέρωση καταβο-
λής ετήσιου ανταποδοτικού 
τέλους για τη διαχείριση των 
νεκρών ζώων τους.

Το εθνικό πρόγραμμα συλλογής 
και διαχείρισης νεκρών ζώων (ΕΠ-
ΣΥΔ) θεσπίστηκε από το Υπουργείο 
Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
και υλοποιείται από την Περιφέρεια 
Ηπείρου, για τη διασφάλιση της δη-
μόσιας υγείας, της υγείας των ζώων 
και της προστασίας του περιβάλλο-
ντος. Το πρόγραμμα περιλαμβάνει 
την περισυλλογή, μεταφορά και 
αποτέφρωση/μεταποίηση των νε-
κρών εκτρεφόμενων βοοειδών, αι-
γών, προβάτων και χοίρων, σύμφω-
να με τις απαιτήσεις της ισχύουσας 
ευρωπαϊκής και εθνικής νομοθεσί-
ας.
Το πρόγραμμα χρηματοδοτείται 
κυρίως από κρατικά κονδύλια, προ-
κειμένου να συνδράμει τους κτηνο-
τρόφους στη συμμόρφωσή τους με 

Συμμετοχή των κτηνοτρόφων στην υλοποίηση του Εθνικού 
Προγράμματος Συλλογής και Διαχείρισης νεκρών ζώων 

Οριστικός ανάδοχος για τον ισόπεδο κόμβο στη διασταύρωση 
Ε.Ο. Ιωαννίνων- Αντιρρίου με την περιφερειακή οδό

Η πληρωμή του τέλους για το 2024 
θα είναι πιλοτική.
Το ετήσιο ανταποδοτικό τέλος κα-
θορίζεται σε κάθε εκμετάλλευση, 
για τις ανάγκες του προγράμμα-
τος ΕΠΣΥΔ, ανάλογα με τον αριθ-
μό των ζώντων ζώων αυτής, όπως 
δηλώνεται για τους πληθυσμούς 
αιγοπροβάτων και χοιρινών κατά 
την τελευταία ετήσια απογραφή, 
καθώς και για τους πληθυσμούς 
των βοοειδών, από τα στοιχεία του 
ηλεκτρονικού Μητρώου της εκ-
μετάλλευσης βοοειδών, στο τέλος 
κάθε έτους, όπως αποτυπώνονται 
στο Ολοκληρωμένο Πληροφοριακό 
Σύστημα Κτηνιατρικής - Σήμανση 
και Καταγραφή Ζωικού Κεφαλαίου 
(ΟΠΣΚ).
Η καταβολή του τέλους για το έτος 
2024, ξεκινά από 1 Απριλίου και 
ολοκληρώνεται έως και 30 Ιουνίου 
2024. Το τέλος εισπράττεται με τη 
διαδικασία του ηλεκτρονικού πα-
ράβολου (e-παράβολο) και αποτε-
λεί έσοδο της Περιφέρειας. 

τη νομοθετική απαίτηση περί ορθής 
διαχείρισης των νεκρών ζώων. Συ-
μπληρωματικά της κρατικής χρη-
ματοδότησης, ο κτηνοτρόφος συμ-

βάλλει, στην υλοποίηση αυτής της 
υποχρέωσης του, με την καταβολή 
ενός πολύ χαμηλού ετήσιου αντα-
ποδοτικού τέλους ανά κτηνοτροφι-

κή εκμετάλλευση, το ύψος του οποί-
ου καθορίζεται ανάλογα με το είδος 
και τον αριθμό των ζώντων ζώων 
της κάθε εκμετάλλευσης.  

Ένα από τα σημαντικότερα 
έργα οδικής ασφάλειας 
στο Λεκανοπέδιο Ιωαν-

νίνων οδεύει πλέον στην τελική 
ευθεία για την κατασκευή του. 
Πρόκειται για τον ισόπεδο κυ-
κλικό κόμβο στη διασταύρωση 
της διασταύρωσης της Εθνικής 
Οδού Ιωαννίνων- Αντιρρίου με 
την Περιφερειακή οδό της πόλης 
(στο ΠΕΑΚΙ), καθώς σήμερα από 
την Περιφερειακή Επιτροπή κα-
τακυρώθηκε το αποτέλεσμα του 
διαγωνισμού. Πρόκειται για έργο 
προϋπολογισμού 556.000 ευρώ 
και ο οριστικός ανάδοχός του εί-
ναι η ΠΑΝΗΠΕΙΡΩΤΙΚΗ Α.Τ.Ε.
Επίσης από την Περιφερειακή Επι-
τροπή αναδείχτηκαν και οι ανάδο-
χοι των έργων: 
«Σύνδεση κυκλικού κόμβου Λυγιάς 
με παρακείμενους οδικούς άξονες», 
προϋπολογισμού 265.000  €. Ορι-
στικός Ανάδοχος ΜΑΚΗΣ ΑΤΕ.
«Άμεση διευθέτηση όμβριων και 
άρση καταπτώσεων στο ορεινό 
δίκτυο νομού Άρτας», προϋπολογι-
σμού 369.520,00 €. Οριστικός Ανά-
δοχος: Ι. ΚΑΛΛΙΑΣ & ΣΙΑ Ε.Ε.
«Οδικό Κύκλωμα Μουργκάνας 
- Αποκατάσταση Ζημιών - Οριζό-

ντια Σήμανση», προϋπολογισμού 
€ 700.000. Προσωρινός Ανάδοχος: 
ΑΡΛΕΤΟΣ ΑΤΕΕ.
Ακόμη εγκρίθηκε η διαδικασία για 
την δημοπράτηση του έργου:  «Κα-
τασκευή πλακοσκεπούς σύνδεσης 
Κάτω Νεοχωρόπουλο – οδού Νιάρ-
χου», προϋπολογισμού 290.000 €.

Η Περιφέρεια αναλαμ-
βάνει τις αθλητικές

εγκαταστάσεις του Πα-
νεπιστημίου

Κατά την έναρξη της συνεδρία-
σης της Περιφερειακής Επιτροπής 
ο Περιφερειάρχης κ. Αλέξανδρος 
Καχριμάνης, ανακοίνωσε ότι  η Πε-
ριφέρεια Ηπείρου θα υπογράψει 
προγραμματική σύμβαση με το Πα-
νεπιστήμιο Ιωαννίνων, για τη συ-
ντήρηση, αναβάθμιση και λειτουρ-
γία του Κλειστού Γυμναστηρίου 
και του γηπέδου ποδοσφαίρου που 
βρίσκονται εντός της Πανεπιστη-
μιούπολης, τα οποία στη συνέχεια 
θα δοθούν σε χρήση, εκτός των 
φοιτητών και του προσωπικού του 
Πανεπιστημίου  και   στο κοινό της 
περιοχής.

ΕΞΕΤΑΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΗ ΧΟΡΗΓΗΣΗ ΑΔΕΙΑΣ ΑΣΚΗΣΗΣ  ΦΑΡΜΑΚΕΥΤΙΚΟΥ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΟΣ ΠΕΡΙΟΔΟΥ ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2024

Σύμφωνα με σχετικό έγγρα-
φο του Υπουργείου Υγεί-
ας, ημερομηνία έναρξης 

των εξετάσεων των υποψηφίων 
Φαρμακοποιών για την άδεια 
ασκήσεως επαγγέλματος, περιό-
δου ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2024, ορίστηκε η 
Δευτέρα 15-04-2024.
 Οι επανεξεταζόμενοι υποψήφι-
οι και οι εξεταζόμενοι (που δεν 
προσήλθαν σε προηγούμενη εξε-
ταστική που είχαν δηλώσει) κατα-
θέτουν αίτηση επανεξέτασης στο 
Γενικό Πρωτόκολλο του Υπουργεί-
ου Υγείας (Αριστοτέλους 17, Τ.Κ. 

104 33 Αθήνα) ή μέσω e-mail στο 
protokollo@moh.gov.gr η οποία 
πρέπει να έχει πρωτοκολληθεί το 
αργότερο μέχρι τη Δευτέρα 08-04-
2024 και ώρα 13.00μ.μ. 
 Οι πρωτοεξεταζόμενοι υποψήφι-
οι καταθέτουν τα δικαιολογητικά 
τους στις οικείες τους Περιφερεια-
κές Ενότητες – Διευθύνσεις Δημόσι-
ας Υγείας & Κοινωνικής Μέριμνας 
– Τμήμα Φαρμάκων & Φαρμακείων, 
οι οποίες με τη σειρά τους θα τα δι-
αβιβάσουν στο Γενικό Πρωτόκολλο 
του Υπουργείου Υγείας, ώστε να 
πρωτοκολληθούν εκεί το αργότερο 

μέχρι την Δευτέρα 08-04-2024 και 
ώρα 13:00μ.μ..
 Αναφορικά με την καταληκτική 
ημερομηνία υποβολής δικαιολογη-
τικών στις κατά τόπους Περιφε-
ρειακές Ενότητες της Περιφέρειας 
Ηπείρου, καθώς και περισσότερες 
πληροφορίες  επικοινωνήστε στα 
παρακάτω τηλέφωνα:
α) Δ/νση Δημ. Υγείας & Κοινωνικής 
Μέριμνας  Π.Ε. Ιωαννίνων
     –  Τμήμα Φαρμάκων & Φαρμακεί-
ων : 26513-64138 & 26513-64131
β) Δ/νση Δημ. Υγείας & Κοινωνικής 
Μέριμνας  Π.Ε. Άρτας 

     –  Τμήμα Φαρμάκων & Φαρμακεί-
ων : 26813-63511 & 26813-63512
γ) Δ/νση Δημ. Υγείας & Κοινωνικής 
Μέριμνας  Π.Ε. Θεσπρωτίας 
      –  Τμήμα Φαρμάκων & Φαρμακεί-
ων : 26653-60186 & 26653-60184
δ) Δ/νση Δημ. Υγείας & Κοινωνικής 
Μέριμνας  Π.Ε. Πρέβεζας
     –  Τμήμα Φαρμάκων & Φαρμακεί-
ων : 26823-62113 & 26823-62112
ε) Υπουργείο Υγείας, Κεντρι-
κό Συμβούλιο Υγείας, Εκτελε-
στική Επιτροπή, Δ/νση Επι-
στημονικής Τεκμηρίωσης και 
Διοικητικής – Γραμματειακής Υπο-

στήριξης (κ. Ζαχαράκης) στα τηλέ-
φωνα,  2108208791, 2108208708 ή 
2108208787 
ΠΑΡΑΒΟΛΟ ΕΞΕΤΑΣΕΩΝ (μόνο για 
πρωτοεξεταζόμενους) ΜΟΝΟ ΑΠΟ 
ΤΗΝ ΚΕΝΤΡΙΚΗ ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΤΟΥ 
ΤΑΜΕΙΟΥ ΠΑΡΑΚΑΤΑΘΗΚΩΝ & ΔΑ-
ΝΕΙΩΝ (ΑΚΑΔΗΜΙΑΣ 40, ΑΘΗΝΑ)
4.  Όλοι οι εξεταζόμενοι θα πρέπει 
να ενημερωθούν από την ιστοσε-
λίδα του Υπουργείου Υγείας πριν 
από την ημερομηνία των εξετάσεων 
σχετικά με το τι προβλέπεται από 
την τρέχουσα Κ.Υ.Α., σε περίπτωση 
που υπάρξουν νέα μέτρα.



Στο εξοχικό κέντρο 
«ΚΑΤΣΑΠΛΙΑΣ», οι 
εργαζόμενοι τοι ερ-

γοστασίου της εταιρίας 
ΙΝΤΕΡΚΟΜΜ ΦΟΥΝΤΣ, η 
οποία έχει την έδρα στην 
Λάρισα, έκοψαν την Πρω-
τοχρονιάτικη πίτα τους 
και είχαν την ευκαιρία να 
γνωριστούν από κοντά με 
το νέο CEO της επιχείρησης 
κ. Γιώργο Μπραϊμη.
Η εκδήλωση διακρίθηκε 
για το μεγάλο κέφι, καθώς 
συγκεντρώθηκαν περίπου 
100 άτομα, εργαζόμενοι 
της επιχείρησης, οι οποίοι 
μετά από πολύ καιρό, είχαν 
την ευκαιρία να γιορτά-
σουν και να διασκεδάσουν 
όλοι μαζί, καθώς η περί-
οδος της πανδημίας είχε 
απαγορεύσει κάθε ευκαι-
ρία για τέτοιου είδους δρα-
στηριότητες.
Στην εκδήλωση παραβρέ-
θηκαν και εκπρόσωποι 
της Δημοτικής αρχής και 
συγκεκριμένα, ο Δήμαρχος 
του Δήμου Νικολάου Σκου-
φά κ. Κώστας Παπασιώζος, 
και οι αντιδήμαρχοι Γιώρ-
γος Μπίζας και Θανάσης 
Παπαθανασίου.
Ο Διευθυντής του εργο-
στασίου που ως γνωστό 
βρίσκεται στο Κομπότι, κ. 
Νίκος Κολιός, αφού πήρε 
τον λόγο υπογράμμισε ότι 
αρχίζει πλέον η περίοδος, 
όπου θα μπορούν να βρί-
σκουν αφορμές και ευκαι-
ρίες για εκδηλώσεις όλων 
των εργαζομένων στην 
εταιρία και ευχαρίστησε 
τόσο το νέο CEO της εται-
ρίας ΙΝΤΕΡΚΟΜΜ ΦΟΥΝΤΣ 
κ. Μπραϊμη, καλωσορίζο-
ντάς τον στην Άρτα, αλλά 
και τον Δήμαρχο Νικολάου 
Σκουφά κ. Παπασιώζο, ο 
οποίος μάλιστα είναι και 
ελαιοπαραγωγός ο ίδιος.
Ο κ. Μπραϊμης, αφού πήρε 
τον λόγο, αναφέρθηκε 
στην χαρά του, γιατί είχε 
την ευκαιρία να δει και 
από κοντά όλα τα πρόσω-
πα των εργαζομένων και 
συνεργατών της επιχείρη-
σης και υπογράμμισε ότι 
πίσω στην Λάρισα και την 
περιοχή της Θεσσαλίας, η 
ΙΝΤΕΡΚΟΜΜ ΦΟΥΝΤΣ απα-
σχολεί ακόμη χίλια άτομα.
Αναφέρθηκε στις δυσκο-
λίες που αντιμετώπισε η 
εταιρία το τελευταίο δι-
άστημα, και με τις κατα-
στροφές στην Θεσσαλία, 
να χτυπάνε το καμπανάκι 
του κινδύνου και τις Κασ-
σάνδρες να αναφέρουν ότι 
η εταιρία θα καταστρεφό-
ταν.
Αντιθέτως, η εταιρία μπό-
ρεσε να ορθοποδήσει και 
να αντιμετωπίσει τα μεγά-
λα προβλήματα, τα οποία 
δημιουργήθηκαν την τε-
λευταία περίοδο και τέλος 
να μπορεί με αισιοδοξία να 
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Ο νέος CEO της Ιντερκομμ Φουντς κ. Μπραϊμης 
στην κοπή πίτας των εργαζομένων στην Άρτα

ατενίζει το μέλλον.
Στην συνέχεια ο λόγος δό-
θηκε στον κ. Παπασιώζο, 
ο οποίος ανέεφερε ότι αι-
σθάνεται ευτυχισμένος, 

επειδή βρίσκεται σε μια 
μεγάλη οικογένεια και 
μάλιστα θα ζητήσει την 
τεχνογνωσία από τους 
διαχειριστές της μεγά-

λης εταιρίας INTERKOMM 
FOODS προκειμένου να 
μπορέσει και ο ίδιος να 
αντιμετωπίσει τα μεγάλα 
οικονομικά προβλήματα, 

που αντιμετωπίζει ο Δήμος 
Νικολάου Σκουφά.
Να σημειωθεί ότι την πε-
ρίοδο αυτή, περίπου 80 
άτομα εργάζονται στο ερ-

γοστάσιο του Κομποτίου, 
της ΙΝΤΕΡΚΟΜΜ ΦΟΥΝΤΣ, 
ενώ την καλλιεργητική 
περίοδο, ο αριθμός των ερ-
γαζομένων φτάνει τα 300 
περίπου άτομα, γεγονός το 
οποίο καθιστά την μεγάλη 
εταιρία τροφίμων, ως μια 
από τις σημαντικότερες 
αναπτυξιακές επιχειρήσεις 
του νομού μας, καθώς σύμ-
φωνα με τις εκτιμήσεις, 
απορροφά το μεγαλύτερο 
ποσοστό βρώσιμης ελιάς 
στην περιοχή της Δυτικής 
Ελλάδας, η οποία τυποποι-
είται στις εγκαταστάσεις 
της στην περιοχή μας

ΓΙΑΝΝΗΣ ΚΑΪΝΤΑΣΗΣ

Μεγάλη επιτυχία της εκδήλωσης «Τα ονόματα των οδών της 
Άρτας και η ιστορία τους», με ομιλητή τον Γιώργο Γεωργούλα

Σε μια κατάμεστη αί-
θουσα, με μεγάλη 
επιτυχία, πραγμα-

τοποιήθηκε η εκδήλωση 
που συνδιοργάνωσαν οι 
σύλλογοι «Φίλοι Αρχαι-
ολογικού Μουσείου και 
Μνημείων Άρτας» και «Οι 
Φίλοι του Βιβλίου» Άρτας. 
Ομιλητής ήταν ο κ. Γιώρ-
γος Γεωργούλας, ο οποίος 
μίλησε με θέμα «Τα ονόμα-
τα των οδών της Άρτας και 
η ιστορία τους». Η εκδήλω-
ση έγινε το απόγευμα της 
Παρασκευής 29 Μαρτίου 
2024 στις 8:30 μ.μ. στην 
Αίθουσα του Επιμελητηρί-
ου Άρτας.
Χαιρετισμό απηύθυναν η 
Πρόεδρος του συλλόγου «Φί-
λοι Αρχαιολογικού Μουσεί-
ου και Μνημείων Άρτας» Δρ 
Κωνσταντίνα Νικολάου-Στύ-
λιου, καθώς επίσης και η κ. 
Σοφία Εξάρχου Αντιπρόεδρος 
του συλλόγου «Οι Φίλοι του 
Βιβλίου» Άρτας.  Η κ. Νικο-
λάου αναφέρθηκε στη σχέση 
που υπάρχει ανάμεσα στην 
ιστορία μιας πόλης και στα 
άτομα που άφησαν το «απο-
τύπωμά» τους στη διοίκηση, 
τον πολιτισμό, την πολιτική, 
τον αθλητισμό και τις τέχνες, 
με τα ονόματα των οδών της 
πόλης, που αποδίδονται προς 
τιμήν τους. Έθεσε επίσης ως 
προβληματισμό προς σκέψη, 
από τους τομείς της σημερι-
νής ζωής και τους σύγχρο-

νους Αρτινούς, ποια ονόματα 
θα δούνε οι επόμενες γενιές, 
στο μέλλον, στους δρόμους 
της Άρτας. Δεν παρέλειψε να 
γνωστοποιήσει ότι ο κ. Γεωρ-
γούλας ανήκει στα ιδρυτικά 
μέλη του συλλόγου «Φίλοι 
Αρχαιολογικού Μουσείου και 
Μνημείων Άρτας» και ότι με 
την ομιλία του και την απο-
κάλυψη ιστορικών στοιχεί-
ων γύρω από τα ονόματα 
των οδών, μας βοηθάει να 
δημιουργήσουμε ένα συλλο-
γικό ασυνείδητο, μια αόρατη 
κλωστή που μας ενώνει στο 
σήμερα, απόρροια μιας πο-
ρείας από το παρελθόν ως το 
παρόν.
Η κ. Εξάρχου αναφέρθηκε 
σφαιρικά στην προσωπικό-
τητα του ομιλητή, στο για-
τρό κ. Γιώργο Γεωργούλα ο 

οποίος είναι μέλος του συλ-
λόγου «Οι Φίλοι του Βιβλίου» 
Άρτας, και μάλιστα από τα 
παλαιότερα. Μίλησε για τις 
βαθιές ιστορικές γνώσεις που 
διαθέτει γενικά και ειδικότε-
ρα για την ιστορία της πόλης 
της Άρτας. Δραστήριο μέλος 
του συλλόγου δράττει της 
ευκαιρίας σε κάθε εξόρμηση 
και εκδρομή του συλλόγου, 
να μοιράζεται τις γνώσεις 
του και τις σκέψεις του για 
ιστορικά  γεγονότα και πο-
λιτιστικά στοιχεία του τόπου 
επίσκεψης, με ένα τρόπο ιδι-
αίτερο και ευχάριστο. Ο ίδιος 
έχοντας ταξιδέψει πολύ, έχει 
σχηματίσει και προσωπική 
άποψη για τόπους, εκθέμα-
τα, αρχαιολογικούς χώρους 
και βιβλία, που μοιράζεται με 
τρόπο μοναδικό και μεταδο-

τικό.
Ο ομιλητής κ. Γιώργος Γεωρ-
γούλας έκανε μια πολύ συ-
στηματική και τεκμηριωμένη 
προσέγγιση στο θέμα «Τα 
ονόματα των οδών της Άρτας 
και η ιστορία τους», με διαρ-
κείς αναφορές σε βιβλιογρα-
φικές πηγές και παρουσίαση 
κατατοπιστικού οπτικού υλι-
κού. Αναφέρθηκε μεθοδικά 
σε διαφορετικές περιοχές της 
πόλης και σε ονόματα οδών 
που συναντούμε σε αυτές. 
Μάλιστα,  το αντικείμενο έγι-
νε πιο κατανοητό γιατί είχε 
φροντίσει να κατηγοριοποι-
ήσει τις οδούς και να δημι-
ουργήσει ενότητες σύμφωνα 
με την πηγή έμπνευσης της 
ονοματοδοσίας τους. Έτσι, 
μίλησε για Αμβρακιώτες Ολυ-
μπιονίκες, για Δεσπότες, για 

πρόσωπα με σημαντικό ρόλο 
στην επανάσταση του 1821, 
για πρώην Δημάρχους της πό-
λης κ.α. καθώς και για περιο-
χές που πήραν το όνομά τους 
από την επαγγελματική δρα-
στηριότητα σε αυτές όπως οι 
Ταμπακιάδες. Παράλληλα, με 
διάφορες ευκαιρίες μιλούσε 
για αλλαγές που έγιναν στην 
πόλη, για κάποιες από τις 
οποίες οι νεότεροι δεν έχουν 
ανάμνηση. Δεν παρέλειψε να 
κάνει και σχετικές εύστοχες 
προτάσεις.
 Στον κ. Γεωργούλα προσφέρ-
θηκε ένα συμβολικό δώρο 
από την κ. Εξάρχου, ως ανα-
γνώριση της συνεισφοράς 
του στην εκπλήρωση των 
σκοπών του συλλόγου και ως 
ένδειξη σεβασμού.
Την εκδήλωση τίμησαν με 
την παρουσία τους ο Βουλευ-
τής Άρτας κ. Γιώργος Στύλιος, 
ο Δήμαρχος Αρταίων κ. Χρι-
στόφορος Σιαφάκας, οι πρώ-
ην Βουλευτές κ. Θεόδωρος 
Κολιοπάνος και κ. Χρήστος 
Γκόκας, Αντιδήμαρχοι, Δημο-
τικοί σύμβουλοι, ο Πρόεδρος 
του Επιμελητηρίου Άρτας κ. 
Γκολομάζος, ο Πρόεδρος του 
Δικηγορικού συλλόγου Άρτας 
κ. Νικολάου, ο Πρόεδρος του 
Ιατρικού συλλόγου κ. Χαρ-
μπής, μέλη και φίλοι των δύο 
συνδιοργανωτών συλλόγων, 
Πρόεδροι συλλόγων και συ-
μπολίτες.. 
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Η Ελλάδα πρωταθλήτρια στην αύξηση 
του πραγματικού κατά κεφαλή ΑΕΠ 

Η Ευρωπαϊκή Επιτροπή δη-
μοσίευσε στοιχεία για το 
2023 που αναφέρονται (α) 
στο πραγματικό κατά κεφα-
λή ΑΕΠ (Real GDP per capita) 
και (β) στο κατά κεφαλή ΑΕΠ 
σε μονάδες αγοραστικής 
δύναμης (GDP per capita in 
PPS).  

Σε ότι αφορά το πρώτο μέ-
γεθος (πραγματικό κατά κε-
φαλή ΑΕΠ), αυτό λαμβάνει 
υπόψη  τον πληθωρισμό και 
για το 2023 εμφανίζει την 
Ελλάδα πρωταθλήτρια αύξη-
σης στην Ευρωπαϊκή Ένωση 
με επίδοση 2,5% (από 18690 
ευρώ το 2022 σε 19150 ευρώ 
το 2023 σε σταθερές τιμές 
2010). Την ίδια χρονιά, το 
κατά κεφαλή πραγματικό 
εισόδημα στη Ευρωπαϊκή 
Ένωση έμεινε στάσιμο (κατ’ 
ακρίβεια σημείωση οριακή 
μείωση).

Συνολικά, την περίοδο 2019-
2023 το πραγματικό κατά 
κεφαλή διαθέσιμο εισόδημα 
στην Ελλάδα αυξάνεται με 
ρυθμό υπερδιπλάσιο του ευ-
ρωπαϊκού μέσου όρου (2,1% 
έναντι 1%), την δε περίοδο 

που ακολούθησε το ξέσπα-
σμα της πανδημίας (2021-
2023) η διαφορά είναι ακό-
μα μεγαλύτερη (5,9% μέση 
αύξηση στην Ελλάδα έναντι 
3,1% στην Ευρωπαϊκή Ένω-
ση).

ΠΙΝΑΚΑΣ 1

Σε όρους συνολικής (σωρευ-
τικής) αύξησης, την περίοδο 
2019-2023 το πραγματικό 
ελληνικό κατά κεφαλή ΑΕΠ 
έχει αυξηθεί κατά 9,9%, πο-
σοστό υπερδιπλάσιο από 
τον μέσο όρο της Ευρωπα-
ϊκής Ένωσης (4,8%). Σε ότι 
δε αφορά τα τελευταία τρία 
χρόνια (2021-2023), που 
ακολούθησαν την χρονιά που 
ξέσπασε η πανδημία (2020), 
η σωρευτική αύξηση του 
πραγματικού κατά κεφαλή 
εισοδήματος στην Ελλάδα 
βρίσκεται στο εντυπωσιακό 
18,6% (τρίτη υψηλότερη επί-
δοση στην Ευρωπαϊκή Ένω-
ση), ποσοστό και πάλι υπερ-
διπλάσιο από τον ευρωπαϊκό 
μέσο όρο (9,4%).

ΠΙΝΑΚΑΣ 2

Η διαφορά των θετικών επι-
δόσεων της χώρας μας την 
τελευταία πενταετία βρίσκο-
νται σε απόλυτη αντιδιαστο-
λή με τις εξαιρετικά αρνητι-
κές επιδόσεις της χώρας μας 
κατά την περίοδο διακυβέρ-
νησης ΣΥΡΙΖΑ. Συγκεκριμένα, 
την περίοδο 2015-2018, η 
Ελλάδα ήταν προτελευταία 
στην αύξηση του πραγματι-
κού κατά κεφαλή εισοδήμα-
τος στην Ευρωπαϊκή Ένωση 
των 27, με μέση ετήσια αύξη-
ση 0,9%, έναντι υπερδιπλάσι-
ου ποσοστού (1,9%) του ευ-
ρωπαϊκού μέσου όρου. Σε ότι 
δε αφορά την σωρευτική αύ-
ξηση του κατά κεφαλή εισο-
δήματος την περίοδο 2015-
2018, αυτή ήταν και πάλι η 
δεύτερη χαμηλότερη στην 
Ευρώπη των 27 με ποσοστό 
3,6%, έναντι υπερδιπλάσιας 
αύξησης του ευρωπαϊκού μέ-
σου όρου της τάξης του 8,6%.  
Σε ό,τι αφορά τέλος το κατά 
κεφαλήν ΑΕΠ σε μονάδες 
αγοραστικής δύναμης, ο ΣΥ-
ΡΙΖΑ το παρέλαβε (στο τέλος 
του 2014) στο 72 % της ΕΕ 
και το παρέδωσε το 2019 χα-

μηλότερο, στο 66 %. Από το 
2019 ως το 2023 το κατά κε-
φαλήν ΑΕΠ σε μονάδες αγο-
ραστικής δύναμης αυξήθηκε 
στο 67 % παρά το γεγονός 
ότι μεσολάβησαν η πανδημία 
και ο πόλεμος στην Ουκρανία.

Τα νούμερα μιλούν από μόνα 
τους και δεν χρειάζονται 
πολλές επεξηγήσεις. Επί δι-
ακυβερνήσεως Νέας Δημο-
κρατίας, το πραγματικό κατά 
κεφαλή εισόδημα αναπτύσ-
σεται με ρυθμό υπερδιπλάσιο 
από αυτόν της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης. Αντίθετα, επί ΣΥ-
ΡΙΖΑ συνέβαινε ακριβώς το 
αντίθετο. Και βεβαίως, επί 
Νέας Δημοκρατίας το πραγ-
ματικό κατά κεφαλή εισόδη-
μα αυξήθηκε σημαντικά τα 
τελευταία πέντε χρόνια (εν 
μέσω πανδημίας, διεθνούς 
ενεργειακής κρίσης και χαμη-
λής ευρωπαϊκής οικονομικής 
ανάπτυξης) με μέση ετήσια 
αύξηση υπερδιπλάσια από 
τα χρόνια που κυβέρνησε ο 
ΣΥΡΙΖΑ, και τα οποία ήταν 
χρόνια μεγάλης ευρωπαϊκής 
ανάπτυξης. Με λίγα λόγια, 
τα στοιχεία δείχνουν ότι η 
Ελλάδα είναι πρωταθλήτρια 
αύξησης πραγματικού κατά 
κεφαλή εισοδήματος σε δύ-
σκολους καιρούς, ενώ επί ΣΥ-
ΡΙΖΑ ήταν ουραγός της Ευρώ-
πης σε χρόνια εύκολα.

Και αυτό συνέβη, γιατί παρά 
τις μεγάλες, διαδοχικές εξω-
γενείς κρίσεις, η Νέα Δημο-
κρατία εφαρμόζει μια απο-
τελεσματική οικονομική 
πολιτική, όπως αυτή αποτυ-

πώνεται στην αύξηση απα-
σχόλησης κατά περίπου 367 
χιλιάδες νέες θέσεις εργασίας 
από τον Ιούνιο του 2019 ως 
τον Δεκέμβριο του 2023, και 
στην πραγματική αύξηση μι-
σθών στον ιδιωτικό τομέα 
της οικονομίας τα τελευταία 
τέσσερα χρόνια κατά 6,1%, 
με παράλληλη μείωση των 
ασφαλιστικών εισφορών, της 
φορολογίας εισοδήματος και 
της φορολογίας περιουσίας.

Αποτελεί λοιπόν πραγματι-
κά θράσος, αυτοί που με την 
ανερμάτιστη πολιτική τους  
έπαιξαν την τύχη της χώρας 
στα ζάρια, αυτοί που καθήλω-
σαν την απασχόληση και τα 
εισοδήματα των Ελληνίδων 
και των Ελλήνων, αυτοί που 
καταρράκωσαν το διεθνές 
κύρος της χώρας, πεπραγμέ-
να για τα οποία αποδοκιμά-
στηκαν ηχηρά σε διαδοχικές 
εκλογικές αναμετρήσεις να 
εγκαλούν την κυβέρνηση της 
προόδου, της ανάπτυξης και 
της διεθνούς αξιοπιστίας για 
«θλιβερή πραγματικότητα».

Και επειδή στον ΣΥΡΙΖΑ προ-
φανώς δεν διαβάζουν τους 
αριθμούς και μιλάνε για «ρε-
κόρ φορολογικών εσόδων, 
λόγω της πληθωριστικής αύ-
ξησης των φόρων κατανάλω-
σης», τους πληροφορούμε ότι 
τα φορολογικά έσοδα στην 
Ελλάδα το 2023 αυξήθηκαν 
κατά 11,6% (από 55,2 δις σε 
61,6 δις το 2023), σε ότι δε 
αφορά τους φόρους κατα-
νάλωσης, τα μεν έσοδα από 
ΦΠΑ αυξήθηκαν κατά 9,2% 

τα δε έσοδα από τους ειδι-
κούς φόρους κατανάλωσης 
αυξήθηκαν κατά 0,5%. Την 
ίδια χρονιά, ο πληθωρισμός 
ΔΤΚ στην Ελλάδα ήταν 3,5%. 
Επομένως όποιος θέλει ας 
κάνει τους υπολογισμούς 
του! Και κυρίως να κάνουν 
τους υπολογισμούς τους εκεί-
νοι που με την ανακοίνωσή 
τους υπενθυμίζουν στους 
Έλληνες και τις Ελληνίδες 
ότι με την μείωση φόρων της 
κυβέρνησης Νέας Δημοκρα-
τίας, το κράτος εισπράττει 
περισσότερα έσοδα και σε 
ονομαστικούς και σε πραγ-
ματικούς όρους. Αυτό απο-
τελεί τον ορισμό της αυξημέ-
νης οικονομικής ανάπτυξης, 
οπότε τους ευχαριστούμε για 
την έμμεση πλην όμως σαφή 
παραδοχή της επιτυχημένης 
οικονομικής μας πολιτικής.

Η Ευρωπαϊκή 
Επιτροπή 
δημοσίευσε 
στοιχεία για 
το 2023 που 
αναφέρονται (α) 
στο πραγματικό 
κατά κεφαλή ΑΕΠ 
(Real GDP per 
capita) και (β) 
στο κατά κεφαλή 
ΑΕΠ σε μονάδες 
αγοραστικής 
δύναμης (GDP per 
capita in PPS). 

ΠΙΝΑΚΑΣ 1

ΠΙΝΑΚΑΣ 2
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Ο Γιώργος Στύλιος 
τοποθετήθηκε στη 
Βουλή κατά την τρι-

ήμερη συζήτηση επί της 
πρότασης δυσπιστίας που 
κατέθεσε η Αντιπολίτευση 
απέναντι στη Κυβέρνηση. 
Ο κ. Στύλιος σημείωσε πως 
οι πολίτες έδωσαν στη Νέα 
Δημοκρατία και τον Κυριάκο 
Μητσοτάκη καθαρή εντολή 
να βάλουν τέλος σε εξωθε-
σμικές πρακτικές και να επα-
ναφέρουν την κανονικότητα 
στη Χώρα. Με παρεμβάσεις 
όπως: η θεσμοθέτηση της 
Εθνικής Αρχής Διαφάνειας, 
η δημιουργία μηχανισμών 
εσωτερικού ελέγχου σε όλο 
το δημόσιο, η ενίσχυση του 
Ελεγκτικού Συνεδρίου και η 
εφαρμογή κανόνων καλής 
νομοθέτησης, η Κυβέρνηση 
ενίσχυσε το Κράτος Δικαίου. 
Γεγονός που αναγνωρίζεται 
διεθνώς από τον ΟΟΣΑ, την 
Ομάδα των Χωρών κατά της 
Διαφθοράς του Συμβουλίου 
της Ευρώπης και την Ευρω-
παϊκή Επιτροπή. Ενώ στο 
Democracy Index η Ελλάδα 
πλέον κατατάσσεται ανάμε-
σα στις 20 πιο προωθημένες 
και σταθερές δημοκρατίες 
του Κόσμου.
Ο Βουλευτής Άρτας της Νέας 
Δημοκρατίας, αναφερόμενος 
στο δυστύχημα των Τεμπών 
τόνισε πως η Αντιπολίτευση 
εμμένει σε πρακτικές που οι 
πολίτες έχουν καταδικάσει. 
Χωρίς κανέναν σεβασμό χρη-
σιμοποιεί την τραγωδία των 
Τεμπών και εργαλειοποιεί 
τον πόνο των οικογενειών 
για να αποσταθεροποιήσει 
την Κυβέρνηση. Τη στιγμή 
που η κοινή γνώμη αντιλαμ-
βάνεται πως πρόκειται για 
ανθρώπινο λάθος.
Επισήμανε, παράλληλα, ότι 
από την αρχή η Κυβέρνηση 
ξεκαθάρισε πως η Δικαιοσύ-
νη έχει τον τελευταίο λόγο 
στη διερεύνηση και στην 
απόδοση ποινικών ευθυνών. 
Υπογράμμισε, μάλιστα, ότι ο 
Πρωθυπουργός ανέλαβε την 
πολιτική ευθύνη στο όνομα 
όλων όσων κυβέρνησαν τον 
τόπο μέχρι τώρα και πως ο 
αρμόδιος Υπουργός παραιτή-
θηκε. 
Στη συνέχεια, μιλώντας για 
την αξιοπιστία της Κυβέρνη-
σης, ο Γιώργος Στύλιος τόνι-
σε πως οι πολίτες αναγνω-
ρίζουν τα αποτελέσματα της 

Κατά την παρέμβα-
σή της στην εκπο-
μπή Ώρα Ελλάδος η 

Αντιπρόεδρος της ΒτΕ και 
βουλευτής Άρτας του ΣΥ-
ΡΙΖΑ-ΠΣ, Όλγα Γεροβασίλη, 
με αφορμή την τριήμερη 
συζήτηση στη Βουλή επί 
της πρότασης δυσπιστίας, 
αναφέρθηκε στις εκφάν-
σεις μίας παγιούμενης κρί-
σης της κυβέρνησης ΝΔ με 
αποκορύφωμα την επιχεί-
ρηση συγκάλυψης των ευ-
θυνών για το έγκλημα των 
Τεμπών. Μεταξύ άλλων 
είπε τα εξής:

«Μας είπε ο κ. Μητσοτάκης 
ότι είναι κόντρα στο σύστη-
μα των συμφερόντων στη 
χώρα, ότι αυτά έβαλαν, ούτε 
λίγο ούτε πολύ, τον κ. Αν-
δρουλάκη να συμπράξει μαζί 
μας και με όλο το τόξο της 

προοδευτικής αντιπολίτευ-
σης, αφού έχουν γίνει και οι 
δέουσες προσυνεννοήσεις 
προκειμένου να πέσει αυτή η 
δημοκρατικά εκλεγμένη κυ-
βέρνηση.  Όλο αυτό το σενά-
ριο αποτελεί ανέκδοτο!»

«Την ίδια στιγμή οι δύο στε-
νοί του συνεργάτες αποπέ-
μπονται από την κυβέρνηση 
επειδή συνέτρωγαν και συ-
νέπιναν με τα συμφέροντα σε 
κοινωνική, όπως τη χαρακτή-
ρισε ο κ. Βορίδης, συνάντηση. 
Δεν μάθαμε ποτέ αν ο κ. Μη-
τσοτάκης γνώριζε για αυτή 
την κοινωνική συνάντηση 
και σε κάθε περίπτωση γιατί 
απαγορεύονται οι κοινωνικές 
συναναστροφές;  Δύο είναι 
τα σενάρια και είναι εξίσου 
προβληματικά: Είτε ο κ. Μη-
τσοτάκης δεν γνώριζε ή γνώ-
ριζε αλλά ο στόχος της συνά-

συνεκτικής πολιτικής που 
εφαρμόζεται. «…Η ανεργία 
για πρώτη φορά από το 2010 
βρίσκεται κάτω από 10%. 
Το 2022 πετύχαμε ρεκόρ σε 
άμεσες ξένες επενδύσεις, άνω 
των €8 δισ. Δόθηκαν διαδοχι-
κές αυξήσεις του κατώτερου 
μισθού που θα ξεπεράσει τα 

€800. Ενώ μειώθηκαν ή κα-
ταργήθηκαν περισσότεροι 
από 50 φόροι...».
Μια προσπάθεια που συνεχί-
ζεται. Μάλιστα η Κυβέρνηση 
προχωρά στην κατάργηση 
του τέλους επιτηδεύματος 
για τους αγρότες. Ένα ακό-
μα μέτρο στήριξής τους, που 

έρχεται να προστεθεί στην 
τιμή κάτω των 10 λεπτών 
την κιλοβατώρα για τα επό-
μενα 2+8 χρόνια που εξα-
σφάλισε η Κυβέρνηση για το 
αγροτικό ρεύμα καθώς και 
την επιστροφή του Αγροτι-
κού Πετρελαίου ύψους €82 
εκατ. για το 2024. Ο κ. Στύ-

λιος συμπλήρωσε πως: «σε 
συνθήκες δύσκολες -εν μέσω 
μιας παγκόσμιας ενεργειακής 
και πληθωριστικής κρίσης- 
η Κυβέρνηση δίνει τη μάχη 
ενάντια στην ακρίβεια και 
δημιουργεί μια ισχυρή οικο-
νομία».
Ο Βουλευτής Άρτας, τόνισε 
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την εμπιστοσύνη της Κυβέρ-
νησης στην ελληνική Δικαι-
οσύνη και τους λειτουργούς 
της. Αναφέρθηκε όμως και 
στην υποχρέωση της Κυβέρ-
νησης να παράσχει στη Δι-
καιοσύνη όλα τα μέσα που 
χρειάζεται για να ασκήσει 
απερίσπαστη, αμερόληπτη 
και με ταχύτητα το έργο της, 
«ώστε να αποδοθεί Δικαιο-
σύνη» σημειώνοντας «πως 
το χρωστάμε σε αυτά τα παι-
διά».
Ολοκληρώνοντας την το-
ποθέτησή του, ο κ. Στύλιος 
δήλωσε τη στήριξή του στην 
Κυβέρνηση και την κατα-
ψήφιση της πρότασης δυ-
σπιστίας. Υπογραμμίζοντας 
πως: οι Έλληνες ζητούν στα-
θερότητα και ανάπτυξη για 
την Πατρίδα και μια δύναμη 
συνέπειας, σοβαρότητας και 
υπευθυνότητας στο τιμόνι 
της Χώρας. Αυτή η δύναμη 
είναι η κοινοβουλευτική ομά-
δα της Νέας Δημοκρατίας και 
η Κυβέρνηση του Κυριάκου 
Μητσοτάκη».

Η ομιλία του κ. Στύλιου μπο-
ρεί να βρεθεί στον ακόλουθο 
υπερσύνδεσμο:
h t t p s : / / y o u t u . b e /
HhUU7CXT5Lc

Ομιλία Γιώργου Στύλιου στην Ολομέλεια της 
Βουλής επί της Πρότασης Δυσπιστίας

Ό. Γεροβασίλη: Η κυβέρνηση Μητσοτάκη συσπειρώθηκε 
πίσω από την εξαφάνιση του εγκλήματος των Τεμπών

ντησης δεν  ευοδώθηκε!»  

«Η  τριήμερη συζήτηση στο 
κοινοβούλιο ήταν εν πολλοίς 
σοκαριστική. Μητσοτάκης 
και Καραμανλής προσήλθαν 
με αλαζονεία και καταχει-
ροκροτούμενοι, με πολλές 
προκλητικές κορώνες, χωρίς 
ενσυναίσθηση, χωρίς επί-
γνωση της ουσίας αυτής της 
τριήμερης συζήτησης, χωρίς 
συγγνώμη. Κατά την τριή-
μερη συζήτηση στη Βουλή η 

κυβέρνηση προσέθεσε  ένα 
ακόμη κεφάλαιο στο έργο της 
επιχείρησης συγκάλυψης».

«Η κρίση της κυβέρνησης 
παγιώνεται πλέον. Πλην των 
χθεσινών αποπομπών δύο 
άμεσων συνεργατών του 
Πρωθυπουργού, είχαμε εκεί-
νη της κ. Ασημακοπούλου, 
έχει προηγηθεί το σκάνδαλο 
των υποκλοπών, φτάσαμε 
στη διαρροή των προσωπι-
κών δεδομένων και  παράλ-

ληλα εδώ και ένα έτος εκτυ-
λίσσεται και κορυφώνεται, 
όπως διαπιστώσαμε στη 
συζήτηση για την πρόταση 
δυσπιστίας, η επιχείρηση 
συγκάλυψης του εγκλήμα-
τος των Τεμπών με πολύ 
πρόσφατη την αποκάλυψη 
μέσω δημοσιεύματος περί 
κοπτοραπτικής ηχητικών και 
διανομής τους στα ΜΜΕ την 
ώρα που η χώρα βρισκόταν 
σε σοκ. Και την επομένη ο 
πρωθυπουργός αποφάνθηκε 
σε διάγγελμά του ότι με βάση 
το ηχητικό ‘επρόκειτο περί 
ανθρώπινου λάθους’. Μπο-
ρεί να γίνει  πιστευτό ότι όλο 
αυτό το σχέδιο ήταν απόφα-
ση κάποιου υπαλλήλου; Το 
γεγονός ότι ο απολογούμενος 
πρωθυπουργός δεν έδωσε 
καμία απάντηση για αυτό δεν 
είναι βαθιά προβληματικό;»

«Εμείς προτρέψαμε, χωρίς 
ανταπόκριση φυσικά, την 
κυβέρνηση να κάνει το εξής 
απλό: μία προκαταρκτική 
εξέταση επί τη βάσει του 
συμβάντος στα Τέμπη  ώστε 
να διερευνηθεί η πιθανότητα 
ενοχής του κ. Καραμανλή και 
να παραπεμφθεί στη δικαιο-
σύνη για να αποφανθεί.  Ο δε 
κ. Καραμανλής παραπλανητι-
κά μας είπε ότι ‘δεν κρύβεται 
πίσω από την βουλευτική του 
ασυλία’. Μόνο που δεν μιλάμε 
για βουλευτική ασυλία. Μιλά-
με για τη συνταγματική πρό-
βλεψη περί ευθύνης υπουρ-
γών». 



ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ

Το κλειδί στην καμπάνια 
για την υπερθέρμανση 
του πλανήτη είναι η 

φράση «άνευ προηγουμένου» 
(ή «unprececedented» αγγλι-
στί), που χρησιμοποιείται 
κατά κόρον.

   Πάνω σε αυτή την έννοια της άνευ 
προηγουμένου αύξησης της θερμο-
κρασίας του πλανήτη βασίζεται η 
«τρομολαγνεία» που λανσάρεται από 
διάφορες  Μη Κυβερνητικές Οργα-
νώσεις, σε μια προσπάθεια να γίνει 
αποδεκτή η θέση χωρίς ανάλυση και 
συζήτηση.
   Αποκτήσαμε και υπουργείο «Κλιμα-
τικής Αλλαγής». Ο τίτλος είναι από μό-
νος του «πονηρός». Η χρήση του τίτ-
λου είναι μια πονηρή μανούβρα για να 
σταματήσει κάθε συζήτηση για το αν 
υπάρχει πράγματι κλιματική αλλαγή.
  Προσέξτε επίσης πως άλλαξε ο τίτλος, 
από το χιλιοειπωμένο «υπερθέρμανση 
του πλανήτη» στο πιο πονηρό και πα-
σπαρτού «κλιματική αλλαγή». Κανείς 
όμως δεν ρώτησε το εξής απλό: υπήρ-
ξε ποτέ εποχή στην ιστορία της Γης 

που το κλίμα δεν άλλαζε; Η αλλαγή 
είναι η ...ουσία του κλίματος. Αν δεν 
υπήρχαν αλλαγές δεν θα υπήρχε καν 
η λέξη κλίμα!
  Η κινδυνολογία περί δήθεν «άνευ 
προηγουμένου» ανόδου της θερμο-
κρασίας του πλανήτη από το 1979 
και μετά, αμφισβητείται σήμερα από 
πολλούς επιστήμονες και από μελέ-

τες διεθνώς, αν και δύσκολα «φιλοξε-
νούνται» στα ΜΜΕ.
  Διάβασα πρόσφατα μια μελέτη που 
αναφέρει ότι «τεμάχια ελάτου που 
βρέθηκαν κάτω από τον παγετώνα 
Πιαντσιαμπέλα και τα οποία μετρή-
θηκαν με τη μέθοδο των ραδιοϊσο-
τόπων του άνθρακα, δείχνουν ότι 
φύτρωναν εκεί από το έτος 1040μ.χ. 

έως 1280μ.χ.
  Από αυτά τα στοιχεία και τη γεω-
μορφολογία του εδάφους εξάγεται 
το συμπέρασμα ότι κατά τη Μεσαι-
ωνική Θερμή Περίοδο η αλπική ζώνη 
στις Άλπεις ήταν 200 μέτρα πιο ψηλά 
από σήμερα, που αντιστοιχεί με θερ-
μοκρασία κατά 1,2 βαθμούς Κελσίου 
πιο ψηλή από σήμερα». Εν ολίγοις οι 

σημερινές θερμοκρασίες δεν είναι κα-
θόλου «άνευ προηγουμένου».
  Οι Γάλλοι οινοποιοί διατηρούν μια μα-
κρά παράδοση καταγραφής στοιχείων 
για να ξέρουν τις καλές χρονιές του 
κρασιού.
  Στην περιοχή της Βουργουνδίας, μια 
από τις πιο φημισμένες οινοπαραγω-
γικές περιοχές του κόσμου, τα στοι-
χεία θερμοκρασιών καταγράφονται 
από ...το 1370! Ο Γάλλος επιστήμονας 
chuine και οι συνεργάτες του κατέγρα-
ψαν αυτές τις θερμοκρασίες από το 
1370 μέχρι σήμερα, σε άρθρο τους που 
δημοσιεύτηκε στο έγκριτο επιστημονι-
κό περιοδικό Nature.
  Τα στοιχεία είναι αποκαλυπτικά: Στα 
τόσα χρόνια καταγραφής θερμοκρασι-
ών φαίνεται ότι δεν υπερθερμάνθηκε, 
αλλά αντίθετα παρατηρείται μια μικρή 
μείωση της μέσης θερμοκρασίας.
  Το δε γράφημα των θερμοκρασιών 
δεν έχει καμία σχέση με το κατάπτυστο 
μπαστούνι του χόκεϊ που χρησιμοποι-
είται από διάφορους, για να φοβίσουν 
και να μας κάνουν να υποκύψουμε σε 
επιχειρηματικά και πολιτικά σχέδια 
που επενδύουν σε αυτόν τον φόβο! 
(πράσινη ανάπτυξη και «πράσινα άλο-
γα»)

ΙΧΝΗΛΑΤΩΝΤΑΣ….θέσεις για το 
ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ, την ΦΥΣΗ, το ΚΥΝΗΓΙ

Ποιοι παίζουν με τη λογική μας...;

Γράφει ο  
Κώστας Λύτρας
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Έναρξη της 18ης Εμβολιαστικής Εκστρατείας των 
Αλεπούδων για το Πρόγραμμα Καταπολέμησης και 

Επιτήρησης της Λύσσας

Το Τμήμα Ζωοαν-
θρωπονόσων της 
Διεύθυνσης Υγεί-
ας των Ζώων της 

Γενικής Διεύθυνσης Κτη-
νιατρικής του Υπουργεί-
ου Αγροτικής Ανάπτυξης 
και Τροφίμων (ΥπΑΑΤ) 
ενημερώνει τους πολίτες 
ότι για την αντιμετώπιση 
της λύσσας στα ζώα και 
την προστασία της δημό-
σιας υγείας, η xώρα μας 
εφαρμόζει πρόγραμμα 
δύο (2) εμβολιαστικών 
εκστρατειών, ετησίως, 
κατά την άνοιξη και το 
φθινόπωρο, για την από 
αέρος διανομή εμβολίων 
- δολωμάτων ενάντια του 
ιού.

Μετά την επανεμφάνιση των 
κρουσμάτων λύσσας στα 
ζώα, στη χώρα μας, το 2012, 
και μέχρι την τελευταία επι-
βεβαίωση του νοσήματος, το 
Μάιο του 2014, συνολικά εμ-
φανίστηκαν 48 κρούσματα 
[σαράντα (40) σε αλεπούδες, 
πέντε (5) σε σκυλιά, δύο (2) σε 
βοοειδή και ένα (1) σε γάτα].
Την άνοιξη του 2024, με τη 
συνδρομή των αρμόδιων πε-
ριφερειακών κτηνιατρικών 
αρχών της χώρας, θα επανα-
ληφθούν οι εμβολιασμοί των 
αλεπούδων, με εναέριες ρίψεις 
εμβολίων - δολωμάτων, από 
τις αρχές έως και τα τέλη του 
Απριλίου (το αργότερο μέχρι 
τα τέλη Μαῒου), λαμβάνοντας 

υπόψη και τις επικρατούσες 
καιρικές συνθήκες. Τα εμβόλια 
- δολώματα που θα χρησιμο-
ποιηθούν περιέχουν ζωντανό 
ιό, ελαττωμένης λοιμογόνου 
δύναμης και απαγορεύεται 
οποιαδήποτε επαφή με αυτά. 
Σε περίπτωση τυχαίας επα-
φής, πρέπει να αναζητείται 
αμέσως ιατρική βοήθεια.Οι 
εναέριες ρίψεις των εμβολίων 
- δολωμάτων θα πραγματο-
ποιηθούν σε δεκαεπτά (17) 
Περιφερειακές Ενότητες (ΠΕ) 
της χώρας και, συγκεκριμένα: 
στις ΠΕ Εβρου, Ροδόπης, Ξάν-
θης, Δράμας, Κιλκίς, Πέλλας, 
Φλώρινας, Καστοριάς και Θε-
σπρωτίας, στις οποίες θα γί-
νουν ρίψεις σε ολόκληρη την 
έκτασή τους, καθώς και στις 
ΠΕ Καβάλας, Σερρών, Θεσσα-
λονίκης, Ημαθίας, Κοζάνης, 
Γρεβενών, Ιωαννίνων και Πρέ-
βεζας, στις οποίες οι ρίψεις θα 
γίνουν σε μερική/ορισμένη 
έκτασή τους.
Το Τμήμα Ζωοανθρωπονόσων 
της Διεύθυνσης Υγείας των 
Ζώων της Γενικής Διεύθυνσης 
Κτηνιατρικής του ΥπΑΑΤ ενη-
μερώνει τους ιδιοκτήτες ζώων 
συντροφιάς (σκύλων και γα-
τών) ότι ο εμβολιασμός των 
ζώων τους από κτηνίατρο, για 
προστασία έναντι του ιού της 
λύσσας είναι υποχρεωτικός.
Επανάληψη χορήγησης του 
εμβολίου από τον κτηνίατρο, 
γίνεται βάσει της διάρκειας 
ανοσίας που παρέχει το κάθε 

εμβολιαστικό σκεύασμα, πλη-
ροφορία που παρέχεται από 
την παρασκευάστρια εταιρία.
Παράλληλα, τονίζεται στους 
πολίτες, η σημασία της ενη-
μέρωσης των κτηνιατρικών/
δασικών υπηρεσιών και των 
θηροφυλάκων σε περίπτωση 
ανεύρεσης νεκρών ζώων ευ-

αίσθητων στον ιό της λύσσας 
(όλα τα θερμόαιμα ζώα) ή 
ανεύρεσης ζώων τα οποία εμ-
φανίζουν συμπεριφορά ύπο-
πτη για λύσσα (λυσσύποπτα).
Επισημαίνεται ότι, πρωταρ-
χικός για τον έλεγχο και την 
καταπολέμηση της λύσσας 
στη χώρα μας, είναι ο ρόλος 

των κτηνιατρικών υπηρεσιών 
της χώρας, καθώς και των θη-
ροφυλάκων και των κυνηγών, 
που συμμετέχουν ενεργά στο 
πρόγραμμα επιτήρησης και 
καταπολέμησης του νοσήμα-
τος στην Ελλάδα.
Πληροφορίες για το νόσημα 
είναι διαθέσιμες στην επίσημη 

ιστοσελίδα του ΥπΑΑΤ (www.
minagric.gr), ακολουθώντας 
τη διαδικτυακή οδό:«Πολίτης 
→ Νοσήματα που μεταδίδο-
νται από τα ζώα στον άνθρω-
πο → Λύσσα».
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Εορτασμός της Παγκόσμιας Ημέρας Υγείας – 
ΔΩΡΕΑΝ προληπτικές εξετάσεις

Κάθε χρόνο, στις 7 Απρι-
λίου, ολόκληρος ο πλα-
νήτης γιορτάζει την 

Παγκόσμια Ημέρα Υγείας, μια 
ημέρα αφιερωμένη στην προ-
ώθηση της υγείας και της ευ-
ημερίας για όλους. Η Παγκό-
σμια Ημέρα Υγείας αποτελεί 
μια υπενθύμιση του σημαντι-
κού ρόλου που διαδραματίζει 
η υγεία στη ζωή και την ευη-
μερία κάθε ανθρώπου.

Σε αυτό το πνεύμα, ο Δήμος Αρταί-
ων ανακοινώνει τη διοργάνωση 
μιας σειράς εκδηλώσεων – δράσε-
ων και προληπτικών εξετάσεων, 
προκειμένου να τιμήσει αυτήν την 
σπουδαία ημέρα αλλά και να συμ-
βάλλει στην προώθηση των αξιών 
της πρόληψης και της καλής υγείας 
των συμπολιτών.

Στις 28 Μαρτίου 2024 και ώρα 
18:30, ξεκινούν οι δράσεις για την 
Υγεία με εκδήλωση που θα πραγμα-
τοποιηθεί στο Πνευματικό Κέντρου 
Αγίου Μαξίμου και με ομιλητές κα-
ταξιωμένους επιστήμονες σε θέμα-
τα Υγείας. Κεντρικό θέμα των ομιλι-
ών θα είναι η παρουσίαση αλλά και 
η διασύνδεση των Υπηρεσιών Υγεί-
ας και Δομών του Δήμου Αρταίων 
για την καλύτερη εξυπηρέτηση και 
φροντίδα των δημοτών.

Από 1 Απριλίου και έως την Ημέρα 
Εορτασμού της Παγκόσμιας Ημέ-
ρας Υγείας, 7 Απριλίου, καθημερινά 
θα γίνονται ΔΩΡΕΑΝ προληπτικές 
εξετάσεις στο Γενικό Νοσοκομείο 
Άρτας και στο Κ.Υ. Άρτας. Το πρό-
γραμμα των ανωτέρω εξετάσεων 
έχει ως εξής:

Προληπτικές εξετάσεις

Κ.Υ. ΑΡΤΑΣ ( Ζάρρα 1 – Τηλέφω-
νο επικοινωνίας για ραντεβού: 
2681027462)
Στις 1,2 και 3 Απριλίου, προληπτι-
κή ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΙΚΗ εξέταση. Ιατροί: 
Αναστασία Φάκου και Γιώργος 
Γκούντας στο Κ.Υ. Άρτας.
Στις 2 Απριλίου προληπτική ΝΕ-
ΦΡΟΛΟΓΙΚΗ εξέταση. Ιατρός: Αλε-
ξάνδρα Κωστοπούλου.
Στις 4 Απριλίου προληπτική ΟΡΘΟ-
ΠΕΔΙΚΗ εξέταση. Ιατρός: Δημήτρης 
Γιάχος.
Στις 4 Απριλίου προληπτική ΔΕΡΜΑ-
ΤΟΛΟΓΙΚΗ εξέταση. Ιατρός: Μαρίνα 
Ιωάννου, (για ενήλικες και παιδιά).
Στις 5 Απριλίου προληπτική ΓΥΝΑΙ-
ΚΟΛΟΓΙΚΗ εξέταση και ψηλάφηση 
μαστών. Ιατρός: Παναγιώτης Κοσ-
συβάκης.

ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΑΡΤΑΣ
(Λόφος Περάνθης – Τηλέφω-
νο επικοινωνίας για ραντεβού: 
2681361202)
Στις 1 και 3 Απριλίου προληπτική 
ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΙΚΗ εξέταση (10 π.μ.-
12), (για ενήλικες και παιδιά).
Στις 3 Απριλίου θα γίνονται ΜΑΣΤΟ-
ΓΡΑΦΙΕΣ.
Στις 3 Απριλίου προληπτική ΩΡΛ 
εξέταση.
Στις 3 και 5 Απριλίου – TEST PAP.

ΚΑΠΗ ΔΗΜΟΥ ΑΡΤΑΙΩΝ (Τηλέφω-
νο επικοινωνίας για συμμετοχή: 
2681070165)
Την Τετάρτη 3 Απριλίου θα πραγ-
ματοποιηθεί ΔΩΡΕΑΝ μέτρηση ζω-
τικών σημείων (έλεγχος BMI) στα 
μέλη του ΚΑΠΗ

• Σημειώνεται ότι όσον αφορά στις 

δράσεις για την υγεία.

Ο Δήμαρχος Αρταίων αναφερόμε-
νος στις εν λόγω εκδηλώσεις και 
δράσεις, αλλά και τον εορτασμό της 
Παγκόσμιας Ημέρας Υγείας, τονίζει: 
«Στόχος μας, μέσα από αυτές τις 
δράσεις είναι η ενημέρωση για τις 
υπηρεσίες Υγείας και τη διασύνδε-
ση αυτών με τις Κοινωνικές Δομές 
του Δήμου και τις προσβάσεις που 
έχουν οι πολίτες σε αυτές. Είναι δι-
καίωμά τους και υποχρέωση του 
Δήμου.
Βάζουμε στη ζωή μας τον εθελοντι-
σμό. Στηρίζουμε τους συνανθρώ-
πους μας που έχουν ανάγκη!
Παράλληλα είναι μια ευκαιρία να 
αναδείξουμε τη σημασία της πρό-
ληψης και της εθελοντικής αιμοδο-
σίας. Προλαμβάνουμε, για να δημι-
ουργήσουμε έναν ασφαλή κόσμο».

Ο Δήμος Αρταίων ευαισθητοποιεί 
και καλεί όλους τους δημότες να 
συμμετάσχουν σ’ αυτές τις δράσεις, 
να πραγματοποιήσουν τις δωρεάν 
προληπτικές εξετάσεις και να ενι-
σχύσουν την προσπάθεια για μια 
υγιή και ευημερούσα κοινωνία.

Ο Σύλλογος Εθελοντών 
Αιμοδοτών Ν.Άρτας 
το Σάββατο 30 και 
Κυριακή 31 Μαρτί-

ου κατά τη διάρκεια του 8ου 
Δρόμου του Γιοφυριού, θα βρί-
σκεται στην κεντρική πλατεία 
της Άρτας (πλατεία Εθνικής 
Αντιστάσεως) προκειμένου να 
ενημερώνει, όσους ενδιαφέρο-
νται, για τη δωρεά μυελού των 
οστών. Παράλληλα θα πραγμα-

τοποιούνται και λήψεις δειγμά-
των μυελού των οστών. 
Σας περιμένουμε το Σάββατο 
από 15:30-18:30 και Κυριακή 
από 09:00-12:30 να σας εντά-
ξουμε στην παγκόσμια δεξαμε-
νή δοτών μυελού των οστών. 

Για το ΔΣ 
Η Πρόεδρος 
Μάρω Νάκα 

Συμμετοχή του Συλλόγου Εθελοντών 
Αιμοδοτών Ν. Άρτας στον 8ο δρόμο του 

γεφυριού

Αιμοδοσία από το Γενικό Νοσοκομείο 
Άρτας

εξετάσεις στο νοσοκομείο και στο 
Κ.Υ. Άρτας, θα τηρηθεί σειρά προ-
τεραιότητας, έτσι ώστε να υπάρξει 
εύρυθμη λειτουργία στη διεξαγωγή 
των εξετάσεων.

Παράλληλες δράσεις

ΔΗΜΑΡΧΕΙΟ ΔΗΜΟΥ ΑΡΤΑΙΩΝ
Την Παρασκευή 5 Απριλίου στο 
Δημαρχείο (αίθουσα Δημοτικού 
Συμβουλίου) θα πραγματοποιηθεί 
το σεμινάριο iSAVElives HANDS ON 
(Πρακτική Εξάσκηση – Πρώτες Βοή-
θειες). Oι συμμετέχοντες θα λάβουν 
βεβαίωση παρακολούθησης του σε-

μιναρίου.

7ο ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΧΟΛΕΙΟ ΑΡΤΑΣ
Την Κυριακή 7 Απριλίου, ο Δήμος 
Αρταίων σε συνεργασία με τη Δι-
εύθυνση Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευ-
σης και τους Συλλόγους Γονέων και 
Κηδεμόνων, θα διενεργήσει εθελο-
ντική αιμοδοσία στο 7ο Δημοτικό 
σχολείο Άρτας από 10:00 έως 13:30.

Η Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Μέ-
ριμνας – Εθελοντισμού – Κοινωνι-
κών Δομών & ΚΔΑΠ / ΚΔΑΠ-ΜΕΑ, 
κ. Αγγέλα Τσώλα παροτρύνει τους 
συνδημότες για τη συμμετοχή στις 

Από τη Διοίκηση του Γενι-
κού Νοσοκομείου Άρτας 
σας ενημερώνουμε ότι  η 

Διεύθυνση Κοινωνικής Μέριμνας 
– Τμήμα Κοινωνικής Μέριμνας 
και Εθελοντισμού του Δήμου Αρ-
ταίων σε συνεργασία με Συλλό-
γους Γονέων και Κηδεμόνων του 
Νομού και  με το Τμήμα Αιμοδο-
σίας του Γενικού Νοσοκομείου 
Άρτας διοργανώνει Εθελοντική 
Αιμοδοσία που θα πραγματοποι-
ηθεί στο 7ο Δημοτικό Σχολείο Άρ-
τας (στην αίθουσα του 7ου  Δη-
μοτικού Σχολείου Άρτας-Πούλιου 
14)  την Κυριακή   07-04-2024  
από τις 09:30 π.μ. έως τις 13.30 
μ.μ.  
Καλούμε νέους και παλιούς εθελο-
ντές αιμοδότες να ανταποκριθούν 
στις ανάγκες όλων όσων χρειάζο-
νται αίμα.
Οι εθελοντές αιμοδότες που έχουν 
λάβει μέρος στο Εθνικό Πρόγραμμα 
Εμβολιασμών μπορούν να αιμοδο-
τήσουν εφόσον αισθάνονται καλά, 
ενώ στην περίπτωση που μετά τον 
εμβολιασμό παρουσιαστούν τυχόν 
αντιδράσεις, μπορούν να προσφέ-
ρουν αίμα, 7 ημέρες μετά την πάρο-
δο των συμπτωμάτων. 
Για τη διεξαγωγή της αιμοδοσίας 
θα ληφθούν όλα τα προβλεπόμενα 
μέτρα:

Θερμομέτρηση κατά την είσοδο
Χορήγηση του απαραίτητου εξοπλι-
σμού ατομικής προστασίας 
Αποστείρωση στις καρέκλες αιμο-
δοσίας
Τήρηση των αποστάσεων
 Για να δώσεις αίμα χρειάζεται:
Να είσαι 18-65 ετών
Να έχεις πάρει ένα ελαφρύ γεύμα 
πριν την αιμοδοσία
Να έχεις κοιμηθεί τουλάχιστον 5 
ώρες
Να αισθάνεσαι ξεκούραστος
Εάν έχεις κάνει τατουάζ ή piercing 
να έχουν παρέλθει 4 μήνες 
          
                                  Δώσε αίμα…
                                        Χάρισε ζωή!

Ο Διοικητής του Γενικού Νοσο-
κομείου Άρτας

Γεώργιος  Σιντελές
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Με μεγάλη επιτυχία η ολοκλήρωση του 8ου 
Ημιμαραθωνίου Άρτας «Ο Δρόμος του Γιοφυριού»

Εορτασμός Παγκόσμιας Ημέρας Αδέσποτων 
Ζώων με Ειδική Δράση για την υιοθεσία

Με μεγάλη επι-
τυχία ολοκλη-
ρώθηκε ο 8ος 
Ημιμαραθώνι-

ος Άρτας «Ο Δρόμος του 
Γιοφυριού», όπου αθλη-
τές από διάφορα μέρη 
της χώρας μας  έδωσαν 
το παρόν  και γέμισαν 
τους δρόμους της πόλης 
με τα χαμόγελά τους και 
τον ενθουσιασμό.  Με 
περισσότερους από 200 
αθλητές να τρέχουν στα 
21 χιλιόμετρα και με 650 
δρομείς στα 5 χιλιόμετρα 
αποδείχθηκε περίτρανα 
ότι κάθε χρόνο η διοργά-
νωση γίνεται ολοένα και 
αρτιότερη. Επιπλέον, ευ-
χάριστη έκπληξη αποτέ-
λεσε η μεγάλη συμμετοχή 
των παιδιών στους παιδι-
κούς αγώνες, όπου συμ-
μετείχαν περίπου  στα 
1.000 παιδιά, ενώ στον 
περιπατητικό δρόμο του 
Σαββάτου 30 Μαρτίου 
συμμετείχαν  περίπου 
1.200 άτομα.

Το Σάββατο στην αίθουσα του 
Συλλόγου «Ο ΣΚΟΥΦΑΣ» έγινε 
επίσης η βράβευση σπουδαί-
ων αθλητών του Δήμου μας, 
οι οποίοι έχουν διακριθεί σε 

πανελλήνιες αθλητικές διοργα-
νώσεις.
Την Κυριακή 31 Μαρτίου, στο 
κέντρο της πόλης, η προσέ-
λευση των αθλητών και του 

κόσμου ξεπέρασε τις προσ-
δοκίες των διοργανωτών και 
με την συμβολή των ακούρα-
στων εθελοντών όλα κύλησαν 
τέλεια. Με σύμμαχο τον καιρό 

απόλαυσαν  όλοι τις ομορφιές 
της πόλης και της γύρω περι-
οχής και μέσω της διαδρομής, 
θαύμασαν τα βυζαντινά και 
κλασικά μνημεία της Άρτας και 

ανανέωσαν το ραντεβού τους 
για του χρόνου.
Για πρώτη φορά, στους αγώ-
νες συμμετείχαν  16 φυσικο-
θεραπευτές, μέλη του Επι-

στημονικού Τμήματος του 
Πανελληνίου  Συλλόγου Φυ-
σικοθεραπευτών Ελλάδας, οι 
οποίοι εθελοντικά πρόσφε-
ραν  τις υπηρεσίες τους στους 
αθλητές κατά τη διάρκεια του 
διεξαγωγής των δρόμων  των 
21 και 5 χιλιομέτρων.  Επίσης 
για πρώτη φορά προσφέρθη-
καν ατομικά γεύματα από τον 
Πτηνοτροφικό Συνεταιρισμό 
Άρτας.
Ο Δήμος Αρταίων εκφράζει τις 
ευχαριστίες του σε όλους τους 
αθλητές που έλαβαν μέρος και 
στηρίζουν το θεσμό του  Ημι-
μαραθωνίου, στα παιδιά που 
συμμετείχαν στους παιδικούς 
αγώνες, στους περιπατητές, 
στους εθελοντές για την ανε-
κτίμητη συμβολή τους στη δι-
εξαγωγή των αγώνων,  στην 
οργανωτική επιτροπή, στους 
φορείς, στους τοπικούς Συλλό-
γους και τέλος στους χορηγούς 
για την υποστήριξή τους.  
Ο Δήμος Αρταίων επιβεβαιώνει 
τη δέσμευσή του να συνεχίσει 
να προάγει τον αθλητισμό και 
να ενθαρρύνει την υγιή ζωή, δί-
νοντας το παράδειγμα για ένα 
καλύτερο αύριο για όλους.

Κάθε χρόνο, στις 4 Απριλίου, ο 
κόσμος ενώνεται για να τιμήσει 
την Παγκόσμια Ημέρα Υιοθεσί-
ας Αδέσποτων Ζώων, μια ημέρα 

αφιερωμένη στην προώθηση της υιοθεσί-
ας και της φροντίδας των αδέσποτων. Η 
Παγκόσμια Ημέρα Υιοθεσίας Αδέσποτων 
αναδεικνύει τη φροντίδα και την αγάπη 
προς τα ζώα που έχουν ανάγκη. Είναι μια 
ευκαιρία να ευαισθητοποιηθούμε και να 
προωθήσουμε την υιοθεσία ως έναν αξι-
όπιστο τρόπο να βοηθήσουμε τα ζώα να 
βρουν ένα σπίτι και μια οικογένεια.

Σε αυτό το πλαίσιο, ο Δήμος Αρταίων  δι-
οργανώνει  ειδική δράση για την υιοθε-
σία αδέσποτων, προσκαλώντας, όλα τα 
Δημοτικά Σχολεία της περιοχής αλλά και 
τους δημότες να συμμετέχουν, να ενημε-

ρωθούν για τη διαδικασία υιοθεσίας και 
να γνωρίσουν από κοντά τα υπέροχα ζώα 
συντροφιάς.
Η εκδήλωση θα ξεκινήσει  την Πέμπτη 4 
Απριλίου στις 9 το πρωί στον θερινό κι-
νηματογράφο «ΟΡΦΕΑΣ» . Στο χώρο θα 
βρίσκονται σκύλοι που φιλοξενούνται στο 
καταφύγιο Αδέσποτων Ζώων του Δήμου 
Αρταίων, με την υποχρεωτική παρουσία 
τη κτηνιάτρου του Δήμου. Τα ζώα συντρο-
φιάς προς υιοθεσία είναι τσιπαρισμένα, 
εμβολιασμένα και προσφάτως αποπαρα-
σιτωμένα. 
Σας καλούμε να συμμετάσχετε  και να στη-
ρίξετε τη δράση υιοθεσίας των ζωών συ-
ντροφιάς.    To Τμήμα Αγροτικής Ανάπτυ-
ξης και Διαχείρισης Αδέσποτων θα είναι 
εκεί για να παρέχει  πληροφορίες και να 
βοηθήσει στη διαδικασία της υιοθεσίας.

Γράφει:
 η Χριστίνα Μπίζα

Επισκέφτηκε  την πόλη 
μας το Σάββατο 30 
Μαρτίου ο νυν Ευρω-

βουλευτής και υποψήφιος 
με το ΠΑΣΟΚ- Κίνημα Αλλα-
γής κ. Νίκος Παπανδρέου 
ο οποίος πραγματοποίησε 
ομιλία μετά τις 11,30 στο 
Ξενοδοχείο «ΚΡΟΝΟΣ» σε 
μία κατάμεστη αίθουσα, 
ενώ στη συνέχεια  ακο-
λούθησε επίσκεψη του στο 
Σύλλογο Αλιέων Ανέζας Κο-
ρωνησίας.
Κατά τη διάρκεια της ομιλίας 
του μεταξύ άλλων ανέφερε 
ότι μέσω της ανάπτυξης και 
ιδιαίτερα του εκσυγχρονι-
σμού και της γεωργίας θα 
έρθουν και τα ελληνόπουλα 
πίσω, τονίζοντας: «Το σημα-
ντικό είναι να μην φεύγουν οι 
νέοι μας στο εξωτερικό. Πως 
θα γίνει αυτό; Με ανάπτυ-
ξη. Εάν τα Γιάννενα γίνουν 
πραγματικός κόμβος ψηφι-
ακής τεχνολογίας θα έρθουν 
και τα Ελληνόπουλα πίσω. 
Αν κάνουμε βιο-γεωργία θα 
μαζευτεί ο αγροτικός κόσμος.  
Το συνεταιριστικό κίνημα 
που απέτυχε το ..80 πρέπει να 
το ξανά επαναλάβουμε. 
Αυτά είναι τα βασικά μας 
θέματα. Δεν είναι το πολιτι-
κό πάρα πολύ. Πιστεύω ότι 
ξεκινάμε πολύ καλά για την 
Ευρωβουλή γιατί κερδίσαμε 
τη μάχη. 
Τα «Τέμπη» ότι και να λένε 
για Νόμους και  αν θα πάει δι-
καστήριο, ο κόσμος πιστεύει 

ότι υπήρχε συγκάλυψη,  ότι 
τα έκανε άσχημα και ότι ο 
Καραμανλής ο Κώστα ο νεό-
τερος κάτι πρέπει να κάνει. 
Παρά το ότι τον χειροκρότη-
σαν από τη νέα Δημοκρατία, 
κάποιος πρέπει να πληρώσει 
αυτό, γιατί η αίσθηση της 
αδικίας είναι μεγάλη.
Εμεί σηκώσαμε τη φωνή. 
Στραπατσαρίστηκε η Ν.Δ. 
έφυγαν οι δύο σύμβουλοι του  
Κυριάκου, όπως είχε φύγει 
και ο ανιψιός του πριν. Άρα 
καταλαβαίνετε ότι το κέντρο 
εξουσίας είναι αυτό που δημι-
ουργεί όλα τα προβλήματα.
Με αυτό το έναυσμα και με 

εσάς σαν «πυρήνες» περνά-
με το μήνυμα ότι σημαντικές 
οι ευρωεκλογές σημαντικό 
να ψηφίσουμε ΠΑΣΟΚ γιατί 
έχουμε ολοκληρωμένο πρό-
γραμμα.
Η Ν.Δ δεν έχει πρόγραμμα. 
Αυτά που ψηφίσανε στην Ευ-
ρωβουλή δεν μπορούν να τα 
στηρίξουν εδώ και έχουν χά-
σει το αφήγημα. Το πρόβλημα 
με τη Ν.Δ. είναι ότι θέλει να το 
κάνει εθνικό, σαν Δημοψήφι-
σμα. 
Εμείς λέμε να στηρίξουμε το 
ΠΑΣΟΚ που έχουμε ιδεώδη 
και να πάμε στην Ευρωβουλή 
με δυνατούς εκπροσώπους».

Επισκέφτηκε το Σάββατο  την 
Άρτα ο Νίκος Παπανδρέου



15
ΑΠΟΨΗ:. ΤΕΤΑΡΤΗ 03 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2024 -ΑΡ.ΦΥΛΛΟΥ 155

ΔΙΑΦΗΜΙΣΗ

www.apopsi-press.gr



16
ΑΠΟΨΗ:. ΤΕΤΑΡΤΗ 03 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2024 -ΑΡ.ΦΥΛΛΟΥ 155 www.apopsi-press.gr

Μιλάω για την 
αγένεια να 
την πω έτσι 
γιατί αν εί-

ναι αδιαφορία και τσα-
μπουκάς να μαζευτείτε 
κύριοι γιατί θα πόνεσε 
τε αν σας τις βρέξουμε. 
Μιλάω για τις φωνές 
καταστηματαρχών, που 
πήγαν να ανοίξουν τα 
καταστήματά τους και 
λόγω των έργων, δεν 
μπορούσαν να φθάσουν 
μιας και ξηλώσανε όλους 
τους δρόμους. Βλέπω 
την αγανάκτηση των 
επαγγελματιών και τους 
συμμερίζομαι. Βλέπουν 
να χάνετε μια καλή πε-
ρίοδος για αυτούς τώρα 
που μπαίνει η Άνοιξη 
για τα καλά και έρχεται 
και το Πάσχα.  Γιατί δεν 
τους ειδοποιήσατε κύρι-
οι ανάδοχοι του έργου. 
Κύριοι της Δημοτικής 
αρχής γιατί το αμελή-
σατε. Τίποτε δεν μου 
άρεσε από την αδιαφο-
ρία αυτή. Τίποτε και με 
κάνει να στεναχωριέμαι. 
Καλά ο ιδιώτης τελικά 
‘’γράφεται στα μπρίκια 
σας’’ κύριοι αυτό κατα-
λαβαίνω…
 Μιλάω πεζά γιατί πριν 
δω την αγανάκτηση στο 
facebook των Αρτινών 
καταστηματαρχών στην 
πρωινή μου βόλτα σε 3-4 
πλακάκια στα πεζοδρόμια 
κόντεψα να τσακιστώ. Ναι 
τα πατάς στην άκρη και 
πας να σωριαστής. Ξεκολ-
λήσαν και παίζουν.  Κύρι-
οι εργάτες και αφεντικά 
παίρνετε τα έργα αλλά να 
κάνετε σωστή δουλειά. 
Μετά στο γραφείο είδα τις 
φωνές των πολιτών και ξε-
σπάω και εγώ από αγανά-
κτηση. Δεν τα βάζω με την 
Δημοτική αρχή αλλά με τον 
πολίτη που πήρε το έργο 
και πρέπει να είναι σε όλα 
του τέλειος. Να επισπεύ-
σει το έργο και να δώσει 
σύντομα προσβασιμότητα 
στα καταστήματα γιατί 
αν χάνονται ζωτικές οικο-
νομικές περίοδοι τότε πως 
θα ζήσουν αυτά τα επαγ-
γέλματα. Δεν πρέπει να 
κοιτάζετε μόνο την ‘’πάρτη 
σας ‘’ κύριοι. Η πόλη στηρί-
ζετε στα καταστήματα και 
όχι σε κάτι άλλο.  Το έργο 
που θα γίνει δέχεται από 
παντού πολεμική. Δεν μας 
γοητεύει μέχρι στιγμής.  
Ξέρουμε μετά από 15 χρό-
νια πάλι οι μικρές τσάπες 
και τα τρυπάνια θα την 
σηκώσουν και κάτι άλλο 
θα μπει στην θέση της.  

Σημειωματάριο Ιδεών και Απόψεων

ΑΡΤΑ- Δώστε προσοχή σε 
ό,τι κάνετε…

Ο Μαθηματικός και Φροντιστής Παναγιώτης Λύτρας γράφει

BYZANTIOBYZANTIO
To cafe Bar των 

μεγάλων στιγμών, μαζί 
σας κάθε μέρα...!

εν εξελίξει έργα στις πλα-
τείες Αγίου Δημητρίου και 
Μονοπωλίου και έπειτα 
θα συνεχιστούν σε άλλες 
οδούς.
Γιατί έτσι ξαφνικά;
Γνώριζε ο εμπορικός σύλ-
λογος και ο σύλλογος εστί-
ασης για αυτή την εξέλιξη;
 Αυτά λένε στα site ο κό-
σμος του εμπορίου. Το επι-
μελητήριο τι κάνει; Μήπως 
να μπει στο παιχνίδι και 
να πιέσει την κατασκευά-
στρια εταιρεία να τρέξει το 
έργο. Ο εμπορικός σύλλο-
γος αγρυπνά ή αιφνιδιάζε-

ται και αυτός. Τώρα οι τσά-
πες κάνουν την δουλεία 
τους εμείς θέλουμε να μπει 
σε τάξη πάλι το κέντρο για 
να μπορέσει η πόλη μας 
να κάνει τον αγώνα της.  
Αν όμως τα έργα τελειώ-
σουν στην ώρα τους, νω-
ρίς,  ίσως σωθεί η παρτίδα. 
Δεν μπορούμε σαν ιδιώτες 
να κλαίμε συνέχεια για 
την κατάντια μας. Κάποια 
στιγμή να μας δοθεί η ευ-
καιρία και εμείς να έχουμε 
λόγο. Ας ελπίσουμε αυτή 
την φορά να γίνει κάτι σω-
στό αλλά γρήγορα στην 

ώρα του. 
Όπως γράφω περνά από 
μπροστά μας ένα παλλη-
κάρι που πολλές ώρες είναι 
στο περπάτημα λόγω προ-
βλήματος που έχει. Πριν 
καιρό έπεσε μπροστά μας 
από ατέλεια στο δρόμο. 
Ένα φρεάτιο είναι προε-
ξέχον στον δρόμο και στο 
σύρσιμο των ποδιών του 
βρέθηκε μπροστά μας σω-
ριασμένος.  Πανικός μετά 
το χτύπημά του. Μια χαρά 
σήμερα πάλι τον είδα να 
κάνει τις διαδρομές του. 
Αυτά φωνάζουμε κύριοι. 

Σωστή εκτέλεση του έργου 
σας. Δεν σας φταίμε σε τί-
ποτε. 
Τελειώνοντας πάλι στην 
σκέψη μου έρχεται το τμή-
μα της πόλης πάνω στο Τα-
χυδρομείο που έχει χαθεί η 
αναπτυξιακή του μορφή. 
Πάλι στο περπάτημα μου 
δεν είδα κάτι νέο. Μόνο μα-
γαζιά να κλείνουν. Καιρός 
να δοθεί και εκεί μια λύση. 
Είναι στο κέντρο της πόλης 
και είναι κρίμα να έχει χα-
θεί η καθημερινότητα εκεί. 

ΛΥΤΡΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

Το έργο που θα 
γίνει δέχεται από 
παντού πολεμική. 
Δεν μας γοητεύ-
ει μέχρι στιγμής.  
Ξέρουμε μετά από 
15 χρόνια πάλι οι 
μικρές τσάπες και 
τα τρυπάνια θα 
την σηκώσουν και 
κάτι άλλο θα μπει 
στην θέση της.  Το 
ζούμε εμείς που 
ζούμε εδώ. Θέλου-
με δεν θέλουμε 
σαν καταστημα-
τάρχες και γενικά 
ελεύθεροι επαγ-
γελματίες τίποτε 
δεν μας δείχνει ότι 
μας υπολογίζουν. 

Το ζούμε εμείς που ζούμε 
εδώ. Θέλουμε δεν θέλουμε 
σαν καταστηματάρχες και 
γενικά ελεύθεροι επαγ-
γελματίες τίποτε δεν μας 
δείχνει ότι μας υπολογί-
ζουν. Θα θέλαμε αλλά δεν 
μπορούμε. Δεν ξέρουμε τι 
θα πει σύλλογος, απεργία, 
φωνή. Τίποτε δεν μας κα-
λύπτει κανείς δεν μας βοη-
θά. Θυμηθείτε τις απεργίες 
της ΔΕΗ  που έφθασαν οι 
υπάλληλοι τελειόφοιτοι 
μπορεί Γυμνασίου να αμεί-
βονται με 3500 ευρώ. Τόσα 
που καταστήματα με δι-
πλάσιες ώρες εργασίας δεν 
μπορούν να τα μαζέψουν. 
Μετά στα 50-52 τους χρό-
νια σύνταξη διχίλιαρα στον 
αέρα ενώ εμείς με 40 χρό-
νια αν βγούμε με χιλιαρικά-
κι θα κάνουμε σταυρό. Για 
αυτό φωνάζουμε αφήστε 
μας να δουλέψουμε στις 
καλές περιόδους. Τιμήστε 
μας υπολογίστε μας. 
Αλλά και το έργο μιας και 
ξεκίνησε, τρέξτε το τώρα 
και το αποτέλεσμα να εί-
ναι σωστό. Κάνετε την 
στεναχώρια μας μικρότε-
ρη παιδιά λένε όλοι τους.  
Βάλτε να εργάζονται πολ-
λά άτομα και όχι 2 γιατί θα 
μας κάνετε να αγριέψουμε. 
Μιλάμε για την εμπορική 
καρδιά της Άρτας. Πολλά 
περισσότερα μου είπανε 
αλλά και μου στείλανε φί-
λοι.
-Η έως τώρα ενημέρωση 
ήταν πως θα ολοκληρω-
θούν τα ήδη υπάρχοντα 



Αποτελεί το πα-
λαιότερο δημό-
σιο μουσείο του 
Μονάχου και το 

μοναδικό, παγκοσμίως, το 
οποίο είναι, αποκλειστικά, 
αφιερωμένο στην αρχαία 
ελληνική και ρωμαϊκή γλυ-
πτική. Όπως μαρτυρά και 
το όνομά της, η Γλυπτοθή-
κη περιλαμβάνει αρχαία 
ελληνικά και ρωμαϊκά γλυ-
πτά υψηλής αισθητικής, σε 
έναν κατάλληλα προσαρμο-
σμένο, στις σύγχρονες μου-
σειακές απαιτήσεις, χώρο, 
προκειμένου για την καλύ-
τερη ανάδειξή τους. 
Το αρχικό κτήριο κατασκευά-
στηκε, μεταξύ των ετών 1816 
και 1830, από τον αρχιτέκτο-
να της αυλής του Λουβοδίκου 
Ι Leo von Klenze. Η πρόσοψή 
του έχει επηρεαστεί από αντί-
στοιχες αρχαίων ελληνικών 
ναών. Αντίθετα, το εσωτερικό 
του, με τις θολωτές οροφές, 
θυμίζει ρωμαϊκά λουτρά. Για 
περίπου 100 χρόνια, η Γλυ-
πτοθήκη λειτούργησε απρό-
σκοπτα. Κατά τη διάρκεια 
του Β’  Παγκοσμίου Πολέμου, 
έκλεισε. Οι συλλογές της με-
ταφέρθηκαν σε μοναστήρια. 
Το ίδιο το κτήριο βομβαρ-
δίστηκε το 1944, οπότε και 
υπέστη σημαντικές φθορές. 
Η ανακατασκευή του ξεκίνη-
σε τη δεκαετία του 1960, ενώ 
άνοιξε και πάλι για το κοινό 
το 1972. 
Η συλλογή περιλαμβάνει γλυ-
πτά ποικίλων ιστορικών περι-
όδων, χρονολογούμενα ανά-
μεσα στον 6ο π.Χ. και στον 6ο 
μ.Χ. αι., ενώ θεωρείται ως μία 
από τις πιο πλούσιες με έργα 
αρχαίας ελληνικής γλυπτικής 
παγκοσμίως. Τα πλείστα των 
ελληνικών και ρωμαϊκών γλυ-
πτών αποκτήθηκαν από τον 
Λουδοβίκο Ι, ο οποίος γνώ-
ρισε και μαγεύτηκε από την 
αρχαία ελληνική και ρωμαϊκή 
τέχνη κατά τη διάρκεια ενός 
ταξιδιού που πραγματοποί-
ησε κατά τα έτη 1804/1805. 
Ήδη, ως διάδοχος του θρόνου 
είχε δημιουργήσει μία εντυ-
πωσιακή συλλογή έργων τέ-

Η αρχαία ελληνική τέχνη στη 
Γλυπτοθήκη του Μονάχου

χνης της αρχαιότητας, υψηλής 
καλλιτεχνικής αξίας. Αρκετά 
σημαντικά γλυπτά αγορά-
στηκαν αργότερα και κατά 
την περίοδο διακυβέρνησης 
της Βαυαρίας από αυτόν, με-
ταξύ 1825 και 1848. Αλλά και 
για τα επόμενα 20 χρόνια και 
έως το τέλος της ζωής του, 
εξακολούθησε να εμπλουτίζει 
τη συλλογή του. Βέβαια, νέα 
έργα προστίθενται συνεχώς 
έως σήμερα, με έναν σταθερό 
ρυθμό. Επιπλέον, ορισμένα 
γλυπτά προέρχονται και από 
τους πριγκιπικούς εκλέκτορες 
του οίκου των Wittelsbach, 
όπως η περίφημη «μεθυσμέ-
νη, ηλικιωμένη γυναίκα», ένα 
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Της ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑΣ 
ΖΗΔΡΟΥ

ΑΡΧΑΙΟΛΟΓΟΥ

ρωμαϊκό αντίγραφο πρωτό-
τυπου ελληνιστικού έργου.
Οι συλλογές του μουσείου 
εκπροσωπούν την τέχνη της 
Ελλάδας και της Ιταλίας αλλά 
όχι περιορισμένη στα σύγχρο-
να πολιτικά τους όρια. Πιο 
συγκεκριμένα, υπάρχουν γλυ-
πτά από τις ελληνικές αποικί-
ες της λεκάνης της Μεσογεί-
ου και του Εύξεινου Πόντου, 
όπως και από ολόκληρο τον 
γεωγραφικό χώρο εξάπλωσης 
της Ρωμαϊκής Αυτοκρατορίας. 
 Στα σημαντικότερα 
αποκτήματα της ελληνορω-
μαϊκής συλλογής κατατάσσο-
νται διαδοχικά: για την αρ-
χαϊκή περίοδο, ο Κούρος του 

Μονάχου, ο Κούρος της Τενέ-
ας και τα εναέτια γλυπτά του 
ναού της Αφαίας στην Αίγινα, 
από τα πιο σημαντικά αρχαία 
ελληνικά έργα, καθώς ορίζουν 
το πέρασμα από την αρχαϊκή 
στην κλασική περίοδο και την 
αποκρυστάλλωση του αυστη-
ρού ρυθμού. Για την κλασική 
περίοδο, η προτομή του Ομή-
ρου, το άγαλμα του Διομήδη, η 
Μέδουσα του Ροντανίνι, η τα-
φική στήλη της Μνησαρέτης, 
το άγαλμα της Ειρήνης και 
του Πλούτου, η Αφροδίτη της 
Κνίδου, μία απεικόνιση του 
Πλάτωνα, το άγαλμα του Ιλιο-
νέα κ.α. Πρόκειται για γλυπτά 
τα οποία ξεχωρίζουν για τη 

θεματολογία τους, όπως και 
για την ιδιαίτερη τεχνοτρο-
πία τους. Για την ελληνιστική 
περίοδο, το γνωστότερο έργο 
είναι ο Φαύνος του Μπαρ-
μπερίνι. Επίσης, ρωμαϊκά 
αντίγραφα παλαιότερων ελ-
ληνικών γλυπτών όπως: το 
αγόρι με τη χήνα και η μεθυ-
σμένη γυναίκα. Γενικά, στην 
ελληνιστική περίοδο, ανήκουν 
καλλιτεχνικά δημιουργήματα 
ποικίλων μεγεθών, τα οποία 
εντυπωσιάζουν με την κίνηση 
τους και αποδεικνύουν την 
πλήρη κατάκτηση της απεικό-
νισης του ανθρωπίνου σώμα-
τος από τους καλλιτέχνες της 
περιόδου. Η ρωμαϊκή περίο-

Γενικά, στην 
ελληνιστική περίοδο, 
ανήκουν καλλιτεχνικά 
δημιουργήματα 
ποικίλων μεγεθών, τα 
οποία εντυπωσιάζουν 
με την κίνηση τους 
και αποδεικνύουν την 
πλήρη κατάκτηση 
της απεικόνισης του 
ανθρωπίνου σώματος 
από τους καλλιτέχνες 
της περιόδου.

δος εκπροσωπείται από μία 
σειρά προτομών όπως: η προ-
τομή του Νέρωνα, η προτομή 
του Σεπτίμου Σεβήρου και της 
συζύγου του Ιουλίας Δόμνας, 
η προτομή του Σύλλα, η προ-
τομή του Μάρκου Αυρήλιου, 
το άγαλμα του Δομιτιανού 
σε αφηρωισμένη μορφή και 
ανάμεσά τους, η γνωστότερη 
αυτή του Αυτοκράτορα Οκτα-
βιανού Αυγούστου. Στην ίδια 
περίοδο, ανάγονται ακόμη 
σαρκοφάγοι, μωσαϊκά και ένα 
πλήθος ανάγλυφων από τον 
1ο έως και τον 3ο μ.Χ. αιώνα.
Επιπλέον, κάθε αίθουσα, 
από τις 14, είναι αφιερωμένη 
σε μία χρονική περίοδο. Τα  
γλυπτά στέκονται ελεύθερα 
μπροστά στους πλίνθινους 
τοίχους, ενώ μεγάλα παράθυ-
ρα εξασφαλίζουν τον άπλετο 
φωτισμό τους ώστε ο επισκέ-
πτης δύναται να παρατηρήσει 
και να θαυμάσει ακόμη και 
την τελευταία τους λεπτομέ-
ρεια. 
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ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΣ ΚΑΙ ΙΣΤΟΡΙΑ

Οι συντελεστές της παράστασης “Φτυστός ο Μακαρίτης” 
απαντάνε στις ερωτήσεις της Κατερίνας Σχισμένου

Ποιό το νέο σας θεατρικό 
έργο και γιατί επιλέγετε 
κωμωδία ;

Το νέο μας θεατρικό έργο 
είναι»» Φτυστός ο Μακαρί-
της»» της Πένυ Φυλακτάκη 
σε σκηνοθεσία Κατσαούνου 
Αφροδίτης. Αν και κάθε χρό-
νο η σκηνοθέτις μας επιλέγει 
τα έργα ανάλογα με το τι θέ-
λει να βγάλει από τη ομάδα 
φέτος της ζητήσαμε μια μι-
κρή χάρη. Η ομάδας μας φέ-
τος ήθελε να δοκιμαστεί στη 
κωμωδία και έτσι η κ.Κατσα-
ούνου επέλεξε το συγκεκρι-
μένο έργο. Ελπίζουμε να σας 
κάνουμε να γελάσετε!!!
Σακαγιάννη Μαριάνθη

Ποια η σχέση του έργου με 
την δική μας καθημερινό-
τητα και ποια μηνύματα 
περνάει;

Η κωμωδία, Φτυστός ο Μα-
καρίτης, περνάει από την 
ευτυχία στη δυστυχία, από 
την πτώχευση στην ανάκαμ-
ψη κι από την καταστροφή 
στο θρίαμβο, και αγκαλιάζει 
τη συμπεριφορά του ελλη-
νικού λαού που αγωνίζεται 
ενάντια στη μοίρα με το δικό 
του ξεχωριστό τρόπο. Το τρί-
πτυχο Πατρίς- Θρησκεία- Οι-
κογένεια αποτελεί ίσως την 
πιο διαδεδομένη φράση της 
σύγχρονης ελληνικής ιστο-
ρίας. Λειτουργεί ως μοτίβο 
στο σπονδυλωτό έργο της 
συγγραφέως. Ο χρόνος δεν 
είναι γραμμικός, αντίθετα 
εναλλάσσεται από το παρόν 
στο παρελθόν. Πραγματικοί 
ήρωες του εδώ και τώρα ο 
Μιχάλης και ο Κλητήρας. Ο 
πρώτος θα δημιουργήσει  τον 
παρελθόντα χρόνο και θα 
ζωντανέψει, μπροστά στα 
μάτια του δεύτερου, τους 
χαρακτήρες- μορφές, που θα 
διατρέξουν όλο το έργο και 
θα αφηγηθούν την ιστορία 
της οικογένειας πάππου προς 
πάππου. Ένα καλάθι θα είναι 
η μόνη σταθερή αξία.
 Η λυτρωτική φράση, «Φτυ-
στός ο μακαρίτης», στο τέλος 
κάθε σκηνής μεταδίδει το 
φταίξιμο στην κληρονομικό-
τητα και μόνο! Στην ουσία 
όμως καταδεικνύει το αντί-
θετο. Την αλήθεια και τις 
παθογένειες της ελληνικής 
κοινωνίας με την ηθική της, 
τα κρυμμένα ερωτικά πάθη, 
την διακωμώδηση του θανά-
του, την ερωτική ταυτότητα, 
την δημοσιογραφική και πο-
λιτική διαφθορά.  Οι ήρωες 
είναι χαρακτηριστικοί εκ-
πρόσωποι μιας ανθρώπινης 
κοινότητας που προσπαθεί 
να επιβιώσει, πρόσωπα που 
επιθυμούν να αναρριχηθούν 
οικονομικά και κοινωνικά.
Ποιος κυοφορεί και ποιος όχι, 
ποιος είναι ο πατέρας ποια-
νού, ποιος είναι ο μακαρίτης 
και ποιος του μοιάζει, είναι 
μια μπερδεμένη ιστορία! Οι 
ηθοποιοί και εγώ, προσπα-
θήσαμε να την ξεμπλέξουμε 
ισορροπώντας στις δύσκολες 
θεατρικές γραμμές της φαρ-
σοκωμωδίας.  Για καλό και 
για κακό πήραμε και ένα μα-

τόχαντρο μη μας ματιάξουν! 
Κατσαούνου Αφροδίτη
Νηπιαγωγός/ Θεατρολόγος 

Πόσο δύσκολο είναι να επι-
βιώσει το θέατρο σήμερα;

Το να κάνεις θέατρο συμ-
βάλλει στην αναβάθμιση του 
πνευματικού επιπέδου. Δεν 
είναι μόνο μια διασκέδαση 
ή ψυχαγωγία, αλλά κάτι πιο 
βαθύ συνδεδεμένο με τον πυ-
ρήνα της ανθρώπινης ύπαρ-
ξης. Είναι η απόλυτη έκφρα-
ση του μιμητικού ενστίκτου, 
που είναι εγγενές στον άν-
θρωπο μιας και μέσα από την 
μίμηση μαθαίνει τον κόσμο 

από όταν γεννηθεί. Επίσης 
το θέατρο είναι τόπος συ-
νάθροισης. Οι θεατές μαζεύ-
ονται σε ένα μέρος και μοι-
ράζονται μια κοινή εμπειρία. 
Στην εποχή μας που η επικοι-
νωνία έχει περιοριστεί κυρί-
αρχα στο διαδίκτυο, αυτή η 
ευκαιρία επαφής ανθρώπων 
είναι ανεκτίμητη. Η απόλυτη 
έκφραση της δημοκρατίας, 
βρίσκεται στο θέατρο. Εκεί 
όλοι είναι ίσοι θεατές που 
βλέπουν το ίδιο θέαμα, λαμ-
βάνουν το ίδιο ερέθισμα και 
μπορούν ανεμπόδιστα  να το 
επεξεργαστούν και να το κρί-
νουν. Μέσα από ένα θεατρικό 
έργο, όταν είναι επιλεγμένο 

από συγγραφείς που έχουν 
γράψει λογοτεχνικά αρι-
στουργήματα,  ερχόμαστε σε 
επαφή με τον πολιτισμό και 
την κουλτούρα ανθρώπων. 
Επιπλέον, το να κάνεις θέα-
τρο όπως και το να παρακο-
λουθείς, συμβάλλει αποφασι-
στικά στην αναβάθμιση του 
πνευματικού επιπέδου των 
ανθρώπων. 
Στην πόλη μας το ερασιτε-
χνικό θέατρο βρίσκεται σε 
άνθιση. Δεκάδες άτομα, πιε-
σμένα από δουλειές και υπο-
χρεώσεις, βρίσκουν διέξοδο 
σε θεατρικές ομάδες. Αυτό 
όμως δεν είναι καθόλου εύκο-
λο. Πρέπει να μάθεις να λει-

τουργείς μέσα από μια ομάδα 
ανθρώπων με διαφορετικό 
τρόπο σκέψης και χαρακτή-
ρα. Πρέπει να αφιερώσεις 
ώρες πολλές σε διάβασμα και 
σε πρόβες. Υπάρχει έλλειψη 
δημοτικών χειμερινών και 
θερινών θεατρικών χώρων. 
Το ίδιο συμβαίνει σε δεκάδες 
άλλες περιοχές της Ελλάδας.  
Θεωρώ όμως ότι παρά τις λει-
τουργικές και μη δυσκολίες η 
έμφυτη μιμητική ανάγκη του 
ανθρώπου, η επιθυμία για 
προσωπική έκφραση  και τα 
οφέλη που αποκομίζεις από 
μια ποιοτική θεατρική παρά-
σταση θα κρατήσουν ισχυρή 
την ύπαρξη του θεάτρου . 

Είναι στη φύση μας και είναι 
μονόδρομος.
Κατσαούνου Αφροδίτη
Νηπιαγωγός/ Θεατρολόγος
Η ομάδα «Υπόθεσις 19» 
είναι μια θεατρική ομάδα 
που αποτελείται από αστυ-
νομικούς της Άρτας. Πόσο 
πρωτότυπο είναι αυτό και 
πώς λειτουργεί;
Η θεατρική μας ομάδα ιδρύ-
θηκε το 2019 και αποτελείται 
αποκλειστικά από αστυνομι-
κούς και πολιτικούς υπαλλή-
λους που υπηρετούν στη Δι-
εύθυνση Αστυνομίας Άρτας!!!
Ήταν εξαρχής ένα δύσκολο 
εγχείρημα αφού είμαστε η 
μοναδική Ένωση πανελλαδι-
κά μαζί με την Ένωση Ακαρ-
νανίας που έχουμε θεατρική 
ομάδα και εάν αναλογιστείτε 
το ότι η Ένωση Ακαρνανίας 
συνεργάζεται με το ΔΗΠΕΘΕ 
Αγρινίου, είμαστε η μοναδική 
θεατρική ομάδα που δραστη-
ριοποιείται αυτόνομα, με ότι 
αυτό συνεπάγεται ως προς 
την δυσκολία οργάνωσης 
των παραστάσεων. 
Ευτυχώς από την αρχή, το 
κοινό της Άρτας μας αγκά-
λιασε και πλέον όλοι ανυπο-
μονούν για να δουν τα νέα 
μας έργα.
Οι αντικειμενικές δυσκολίες 
που συναντάμε κάθε χρόνο 
λόγω της εργασίας μας σε 
κυλιόμενες βάρδιες είναι ση-
μαντικές, αλλά εξαιτίας της 
αγάπης μας για το θέατρο τις 
ξεπερνάμε και προσπαθούμε 
κάθε φορά να παρουσιάζου-
με ένα άρτιο αποτέλεσμα με 
πλήρη σεβασμό προς τους 
θεατές.
Σακαγιάννη Μαριάνθη

Δημήτρη Βλαχοπάνου «από ήλιο και στάχτη»: Αίθουσα Παλαιάς 
Δημοτικής Αγοράς Αγρινίου  - Δευτέρα 8 Απριλίου 2024, 8:00 μ.μ.

Το βιβλίο του Δη-
μήτρη Βλαχοπά-
νου «από ήλιο 
και στάχτη» πα-

ρουσιάζουν τη Δευτέρα 8 
Απριλίου και ώρα 8.00 μ.μ. 
στην Αίθουσα της Παλαιάς 
Δημοτικής Αγοράς  Αγρινί-
ου (Σκαλτσοδήμου 9) ο Πα-
νηπειρωτικός Σύλλογος Ν. 
Αιτωλοακαρνανίας, ο Σύλ-
λογος Γυναικών Καλυβίων 
Αγρινίου «Δήμητρα» και οι 
εκδόσεις 24 γράμματα. 
Η εκδήλωση τελεί υπό την 
αιγίδα του δήμου  Αγρινίου. 
Τον συγγραφέα και το βι-
βλίο θα παρουσιάσει ο Θε-
όδωρος Χρ. Χήρας, Ιατρός 
Νεφρολόγος, Διευθυντής 
ΕΣΥ, Σισμανόγλειο Αττικής, 
Συγγραφέας εξ Αγρινίου. 
Η Κατερίνα Λιβιτσάνου 
- Ντάνου, φιλόλογος - ποι-
ήτρια και συγγραφέας, θα 
προλογίσει, θα συντονίσει 
και θα συζητήσει με τον 
συγγραφέα.
Χαιρετισμό θα απευθύνουν 
ο πρόεδρος του Πανηπει-
ρωτικού Συλλόγου Ν. Αιτω-
λοακαρνανίας Νίκος Θάνος 

και η πρόεδρος του Συλλό-
γου Γυναικών Καλυβίων 
«Δήμητρα» Μαίρη Ζαπα-
ντιώτη. 
Το βιβλίο «από ήλιο και 
στάχτη» είναι ένα αντιπο-
λεμικό μυθιστόρημα, με κυ-
ρίαρχο σημείο αναφοράς 
τον μεταπολεμικό κόσμο 
του ψυχρού πολέμου και 
τον αντίχτυπο που άφησαν 
πίσω τους οι σφαγές και τα 
ολοκαυτώματα στην Ελλά-
δα κατά τη διάρκεια της 
τριπλής φασιστικής κατο-
χής 1941 - 1944. 
Βασικό στοιχείο της δρά-
σης των κεντρικών ηρώ-
ων είναι το αίσθημα της 
ατομικής ευθύνης και της 
ανθρώπινης αλληλεγγύης 
τόσο σε καιρό ειρήνης όσο 
και, ακόμη περισσότερο, σε 
καιρό πολέμου. 
80 χρόνια μετά την ασύλ-
ληπτη καταρράκωση του 
ανθρώπινου πνεύματος 
στους μαρτυρικούς τό-
πους, όπου η αλόγιστη ορ-
γανωμένη βία της γερμα-
νικής Βέρμαχτ ξεπέρασε 
κάθε όριο και αμαύρωσε 

τις σελίδες της ιστορίας 
με τα κτηνώδη εγκλήμα-
τα πολέμου, το λουτρό αί-
ματος συνεχίζεται κάτω 
από νέες και διαφορετικές 
συνθήκες. Τα εγκλήματα 
κατά των αμάχων και των 
παιδιών εξακολουθούν να 
είναι τρομακτικά και να 
πλημμυρίζουν με πολλή 
θλίψη τις μέρες μας. 
Τα ολοκαυτώματα της Ελ-
λάδας και συνολικότερα 
οι αιματοβαμμένοι τόποι 
αποτελούν μια διαρκή και 
ασίγαστη υπόμνηση σε 
όσους έχουν ανοιχτά τα 
μάτια της ψυχής τους και 
νοιάζονται αληθινά για τον 
άνθρωπο και την αξιοπρέ-
πειά του. Οι ανυπεράσπι-
στοι νεκροί της πολεμικής 
βαρβαρότητας ψιθυρίζουν 
μέσα μας πως η ανάγκη 
για έναν δίκαιο κόσμο δε 
συνιστά ένα συλλογικό 
μόνο αλλά και ένα ατομικό 
καθήκον. Η δολοφονία παι-
διών καταγράφεται ως μια 
ανείπωτη τραγωδία. Και η 
σωτηρία παιδιών ως ένα 
ανυπέρβλητο μεγαλείο.  
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Η ΑΠΟΨΗ έχει το δικό της 
κανάλι στο youtube στην 

διεύθυνση 
https://www.youtube.

com/@apopsi-artas

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ- ΜΕΓΑΛΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ- ΠΩΛΗΣΕΙΣ- ΑΓΟΡΕΣ-ΕΡΓΑΣΙΑ

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ
ZHTEITAI

Από επιχείρηση cafe στο 
κέντρο της Άρτας 

ΝΕΟΣ - ΝΕΑ
για μπουφέ και service

ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑ:

6944353528
ΜΕΓΑΛΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ

Στείλτε τις μικρές σας 
αγγελίες για δημοσίευση με 

ένα mail στο apopsipressgr@
gmail.com

ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΙΣΟΓΕΙΟΣ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 
(ΜΕ ΣΧΕΔΙΟ ΚΑΙ ΑΔΕΙΑ 30 ΕΤΩΝ)

70τ.μ Κατοικήσιμο με Τζάκι και Air Condition - Στρωμένο με πλακάκι.Γύρω 
γύρω 10 στρέμματα λιοστάσι με ελιές καρπίσιμες - 7 χλμ από το Μενίδι 

(Θάλασσα) και 20 χλμ από την πόλη της Άρτας -Σε πανοραμική θέση με θέα τον 
Αμβρακικό με μηδέν υγρασία (άσφαλτος δρόμος)- Κατάλληλο για εξοχικό,για 

λιοστάσι ή για μόνιμη κατοικία εντός οικισμού -Ανεξάρτητο,ήσυχο
Οικισμός Καστριώτισσα Μενιδίου Αιτ/νίας

50.000 € Συζητήσιμη
τηλ 6942227207 κος Κώστας

ΠΩΛΕΙΤΑΙΠΩΛΕΙΤΑΙ κατάστημα 200 τμ με ημιυπόγειο 
200 τμ με δικαίωμα οικοδομής άλλα 200 τμ για 
1ο όροφο μέσα σε οικόπεδα 600 τμ. Βρίσκεται 
στην επαρχιακή οδό Άρτας- Σαλαώρας 2ο χλμ 
στους Κωστακιούς. Τηλ.Επικ.  69369757646936975764

ENOIKIAZETAIENOIKIAZETAI
130τμ &υπογειο 100τμ
στο κέντρο της Άρτας

Τηλ.Επικ.  69369757646936975764

Τα παραπάνω τόνισε 
ο ευρωβουλευτής και 
επικεφαλής της Κοι-

νοβουλευτικής Ομάδας του 
ΠΑΣΟΚ στο Ευρωπαϊκό Κοι-
νοβούλιο Νίκος Παπανδρέου 
κατά τη διάρκεια των συνα-
ντήσεων που είχε με αλιείς 
στην Ανέζα Άρτας και σε πα-
ραγωγικές μονάδες υδατο-
καλλιεργειών με εξαγωγική 
δραστηριότητα στις μεγα-
λύτερες αγορές του κόσμου 
και με απασχόληση πολλών 
εργαζομένων από την τοπι-
κή κοινωνία

Μετά τη συνάντηση με τους 
αλιείς ο κ. Παπανδρέου τόνισε:

«Η συνάντησή μου με μικρούς 
αλιείς ήταν μια εξαιρετικά εν-
διαφέρουσα εμπειρία να ακού-
σω από πρώτο χέρι τις ανη-
συχίες και τις δυσκολίες που 
αντιμετωπίζουν. Κατανόησα 
πλήρως τη σημασία που έχει 
για αυτούς η διατήρηση της 
αλιευτικής δραστηριότητας για 
να μπορούν να συντηρούν τις 
οικογένειές τους. Οι αλιείς μας 
αντιμετωπίζουν πραγματικές 
προκλήσεις, συμπεριλαμβανο-
μένων των περιορισμών που 
επιβάλλονται από την ευρω-
παϊκή νομοθεσία, την αύξηση 
του κόστους λειτουργίας και 
την ανταγωνιστικότητα από 
μεγάλες αλιευτικές εταιρείες. 
Στο πλαίσιο αυτό, δεσμεύτη-

κα απέναντί τους να εργαστώ 
σκληρά για την προάσπιση 
των συμφερόντων των μικρών 
αλιέων χελιού στον Αμβρακικό 
κόλπο και να διασφαλίσω ότι 
οι φωνές τους θα ακουστούν 
στα επίπεδα λήψης αποφάσε-
ων. Είναι κρίσιμο για την τοπι-
κή οικονομία να διατηρήσουμε 
έναν δυναμικό και βιώσιμο 
αλιευτικό τομέα, που να προ-
σφέρει στους αλιείς μας δίκαιο 
εισόδημα και να συμβάλλει στη 
διατήρηση της ισορροπίας του 
οικοσυστήματος του Αμβρακι-
κού κόλπου.»

Στη συνέχεια μετά την επίσκε-
ψή του σε παραγωγικές μονά-
δες στην περιοχή της Άρτας, 
όπου παράγονται χαβιάρι και 
καπνιστό χέλι ο ευρωβουλευ-
τής του ΠΑΣΟΚ επεσήμανε 
ότι εντυπωσιάστηκε  από το 
επίπεδο της τεχνογνωσίας και 
την προσήλωση στην ποιότητα 
που διέπουν αυτές τις μονάδες 
παραγωγής. Η διαδικασία πα-
ραγωγής του χαβιαριού και του 
καπνιστού χελιού απαιτεί ακρί-
βεια, εξειδίκευση αλλά και σε-
βασμό προς το περιβάλλον και 
οι επιχειρηματίες αλλά και οι 
εργαζόμενοι σε αυτές τις μονά-
δες επιδεικνύουν εξαιρετική δε-
ξιοτεχνία και αφοσίωση προς 
αυτούς τους στόχους. Επίσης, 
ενθουσιάστηκε από το γεγονός 
ότι αυτές οι επιχειρήσεις έχουν 
καταφέρει να δημιουργήσουν 

Νίκος Παπανδρέου: Η υποστήριξη της βιώσιμης γεωργίας και της 
καινοτομίας στον τομέα της αλιείας είναι ζωτικής σημασίας για την 

ανάπτυξη των τοπικών κοινωνιών.

ένα προϊόν υψηλής ποιότητας 
που ανταγωνίζεται επιτυχώς 
στις διεθνείς αγορές. Οι εξα-
γωγές τους δεν εξυπηρετούν 
μόνο την τοπική οικονομία, 
αλλά συμβάλλουν επίσης στην 
προβολή της Ελλάδας στον κό-
σμο. Σκοπεύει δήλωσε ο κ. Πα-
πανδρέου να υποστηρίξει κάθε 
πρωτοβουλία που θα ενισχύσει 
και θα προωθήσει την ανάπτυ-
ξη του αγροτικού κλάδου και 
της εξαγωγικής δραστηριότη-

τας στην περιοχή της Άρτας. Εί-
ναι προφανές ότι η υποστήριξη 
της βιώσιμης γεωργίας και της 
καινοτομίας στον τομέα της 
αλιείας είναι ζωτικής σημασίας 
για την ανάπτυξη της περιοχής 
και την ενίσχυση της ελληνικής 
οικονομίας γενικότερα.
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